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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
14/2019. sz. 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2019. május 30. napján 14:00 órai kezdettel tartott nyilvános Képviselő-testületi 
ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
 

Napirend előtt: 
 

Oklevél ünnepélyes átadása Kovácsné Mucza Judit részére 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        

Köszönti a soros testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Külön Köszönti 

Kovácsné Mucza Juditot, a lányát és Gábor Istvánné könyvtárvezetőt. Elmondja, hogy ritkán, 

talán évente 2-3 alkalommal kerül sor arra, amikor Egyekiek elismerést kapnak. Szeretné, ha 

önkormányzati szinten közösen kifejeznék az elismerésüket Kovácsné Mucza Judit irányába, aki 

május 22-én vehette át a Magyar Nemzeti Múzeumban a hazai önkéntes néprajzkutatóknak járó 

legmagasabb elismerést a Sebestyén Gyula Emlékérmet, melyet Bodó Sándor a Magyar Néprajzi 

Társaság Elnöke adott át.  

 

Maga és a Képviselő-testület nevében gratulál, további eredményes munkát kíván, és elismerésük 

jeléül Egyek Nagyközség Önkormányzata nevében átnyújtja az oklevelet Kovácsné Mucza Judit 

részére.  
 
 
NAPIREND: 
 

1. Beszámoló az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 2018. évi gazdálkodásáról, 
tevékenységéről 
Előadó: Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője  
160/2019.(V.30.) sz. határozat 
 

2. Tájékoztató a katasztrófavédelmi feladatokról 
Előadó: Szabó Norbert kirendeltség vezető 
161/2019.(V.30.) sz. határozat 
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3. Beszámoló a Vízmű Zrt. egyeki telephelyének működéséről 

Előadó: Vezérigazgató 
162/2019.(V.30.) sz. határozat 
 

4. Árajánlat mélyfúrású kút és felépítményének megvalósítására 
163/2019.(V.30.) sz. határozat 
 

5. Beszámoló az Önkormányzati Tűzoltóság munkájáról 
Előadó: Tűzoltóparancsnok 
164/2019.(V.30.) sz. határozat 
 

6. Egyek Önkormányzati Tűzoltóság kérelme 
165/2019.(V.30.) sz. határozat 
166/2019.(V.30.) sz. határozat 
 

7. Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményeinek 2018. évi 
gazdálkodásáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
14/2019.(V.30.) sz. rendelete 
 

8. Polgármesteri jelentés 
 

9. Beszámoló az adózás helyzetéről  
Előadó: Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

Antalné Csőke Éva adóügyi ügyintéző 
Galbács-Trungel Katalin adóügyi főtanácsos 

167/2019.(V.30.) sz. határozat 
 

10. Tájékoztató az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete 2018. évi működéséről, 
támogatásának felhasználásáról 
Előadó: Ecsedi János egyesület elnöke 
168/2019.(V.30.) sz. határozat 

 
11. Tájékoztatás a parlagfű elleni védekezés munkálatairól 

Előadó: Tóthné Csepregi Julianna ügyintéző 
169/2019.(V.30.) sz. határozat 

 
12. Beszámoló az önkormányzat tulajdonában lévő ingatlanok állapotáról 

Előadó: Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője 
170/2019.(V.30.) sz. határozat 

 
13. Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása  

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
15/2019.(V.30.) sz. rendelet 
 

14. Óvoda-bölcsőde többcélú köznevelési intézmény alapító okiratának Magyar 
Államkincstár által jelzett korrekciók miatti módosítása 
171/2019.(V.30.) sz. határozattól - 175/2019.(V.30.) sz. határozatig 
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15. Kérdések, interpellációk 
 

16. Egyebek 
1. Döntés az értékesítendő ingatlanokról 

176/2019.(V.30.) sz. határozat 
2. Tiszacsege Polgármesterének tájékoztatása a központi orvosi ügyelettel kapcsolatban 

177/2019.(V.30.) sz. határozat 
3. Országos Mentőszolgálat Alapítvány kérelme 

178/2019.(V.30.) sz. határozat 
182/2019.(V.30.) sz. határozat 

4. Üres porta értékesítése 
179/2019.(V.30.) sz. határozat 

5. Döntés az önkormányzat részére térítésmentesen felajánlott Petőfi u. 57. sz. alatti 
ingatlanban lévő tulajdonrészről 
180/2019.(V.30.) sz. határozat 

6. Vérvételi feladatok ellátásának finanszírozásával kapcsolatos kérelem 
181/2019.(V.30.) sz. határozat 

7. Pályázat benyújtása települési önkormányzatok rendkívüli támogatására 
183/2019.(V.30.) sz. határozat 

8. „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési eljárással 
kapcsolatos előterjesztés 
184/2019.(V.30.) sz. határozat 

9. Külterületi helyi közutak fejlesztése új közbeszerzési eljárásának ajánlattételi 
felhívása 
185/2019.(V.30.) sz. határozat 

10. Külterületi helyi közutak fejlesztése új közbeszerzési eljárásához Bíráló Bizottság 
választása 
186/2019.(V.30.) sz. határozat 

11. Döntés a külterületi helyi közutak fejlesztése új közbeszerzési eljárására meghívandó 
cégekről 
187/2019.(V.30.) sz. határozattól - 191/2019.(V.30.) sz. határozatig 

12. „Egyeki Ipari Park villamos energia ellátása”  tárgyú közbeszerzési eljárás lezárása 
192/2019.(V.30.) sz. határozat 

13. Globál Sport Kft. kérelme 
193/2019.(V.30.) sz. határozat 

14. Döntés a Kistérségnél keletkezett pénzmaradványról 
194/2019.(V.30.) sz. határozat 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Megállapítja, hogy az ülés szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős 
Képviselő-testületből 8 képviselő jelen van. Bódi István képviselő jelezte, hogy nem tud részt 
venni az ülésen. 
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Kiss Sándor és Szalai Erika képviselőket, a 
jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
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Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadta a jegyzőkönyv 
hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi napirendeket is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület: 
 

1. Vérvételi feladatok ellátásának finanszírozásával kapcsolatos kérelem 
2. Pályázat benyújtása települési önkormányzatok rendkívüli támogatására 
3. „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési eljárással 

kapcsolatos előterjesztés 
4. Külterületi helyi közutak fejlesztése új közbeszerzési eljárásának ajánlattételi 

felhívása 
5. Külterületi helyi közutak fejlesztése új közbeszerzési eljárásához Bíráló Bizottság 

választása 
6. Döntés a külterületi helyi közutak fejlesztése új közbeszerzési eljárására meghívandó 

cégekről 
7. „Egyeki Ipari Park villamos energia ellátása”  tárgyú közbeszerzési eljárás lezárása 
8. Globál Sport Kft. kérelme 
9. Döntés a Kistérségnél keletkezett pénzmaradványról 

 
A napirendi pontok vonatkozásában a szokásos az eljárás, a távolabbról érkező vendégek 
napirendjeit előre veszik.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő jelezte számára, hogy esedékes lesz egy urnabontás. Ma 
találkozott egy adatvédelmi szakemberrel, és megkérte, hogy 15:00 órára jöjjön el. 
Elrendelnek egy szünetet, ha gondolják, akkor őt meghallgatják. Utána sor kerülhet az 
urnabontásra, majd folytathatják az ülést. 
 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki így a módosított napirendet elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett elfogadta a módosított 
napirendet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elsőként kérik tárgyalni a Beszámolót az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 2018. évi 
gazdálkodásáról, tevékenységéről a sorszámozás miatt, mivel ezt továbbítani kell.  
 
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1. Beszámoló az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 2018. évi gazdálkodásáról, 
tevékenységéről 
Előadó: Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 2018. évi 
gazdálkodásáról, tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
160/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. 2018. évi gazdálkodásáról, 
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2. Tájékoztató a katasztrófavédelmi feladatokról 
Előadó: Szabó Norbert kirendeltség vezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Köszönti Pálné Kovács Katalin tűzoltó alezredest. A napirendet a Szociális Bizottság és a 
Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok álláspontjának ismertetését. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a Hajdúnánási 
Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2018. évi munkájáról szóló tájékoztatót. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 6 igen szavazattal 
tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a Hajdúnánási Katasztrófavédelmi 
Kirendeltség 2018. évi munkájáról szóló tájékoztatót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi Pálné Kovács Katalin tű. alezredest, hogy kívánja-e kiegészíteni a tájékoztatót? 
 
Pálné Kovács Katalin tű. alezredes: 
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Bemutatkozik, majd pár Egyekre vonatkozó statisztikát emel ki a tájékoztatóból. Végezetül 
megköszöni az egész település munkáját, hogy segítik a katasztrófavédelmet, illetve ők is 
meg fognak tenni mindent, hogy segítsék a települést. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az Önkormányzat részéről megköszöni az együttműködést, hiszen bármikor fordultak a 
hozzájuk, ők is mindig segítőkészen fordultak az Önkormányzat felé. 
  
Tardi Kálmán képviselő:  
Amiben még kérhetnék a kirendeltség további segítségét az, hogy a helyi Önkormányzati 
Tűzoltóság működésében keletkeztek különféle anomáliák, aminek az alapja az, hogy a 
társönkormányzatok az érdekeltségi alapba nem fizetnek, ami nagy terhet jelent az Egyek 
Nagyközség Önkormányzata számára. Jó lenne, ha a Kirendeltség vezető úr is 
Dandártábornok úr figyelmét felhívva, ő pedig a politikusokkal beszélgetve el tudnának odáig 
jutni, hogy évről-évre tudnák, hogy erre a célra az államtól ezek az összegek jönnek, mert 
most hol kapnak REKI-t, hol nem. Az a normatíva, amit az Önkormányzati Tűzoltóság alanyi 
jogon megkap nem elég a működésre. Ha ez egy stabil kiszámítható rendszer volna, az 
nagyban megkönnyítené Egyek Nagyközség Önkormányzatának az életét, és ha a 
tagönkormányzatok polgármesterivel tudatosítanák, hogy ez kötelező feladat, és jobb lenne, 
ha komolyabban vennék a kérdést. Ebben kérnék a segítséget. 
 
Pálné Kovács Katalin tű. alezredes: 
Természetesen továbbítja a kérést, és ő is halott a problémáról. Tudomása van róla, hogy 
Szilágyi Sándor polgármester egyeztetett Kirendeltség vezető úrral ez ügyben sikertelenül. 
Tehát a Kirendeltség vezető is további lépéseket fog tenni. Ők is látják ezt a problémát, és 
sajnos egyre több ilyen probléma van a megyében, és amit tőlük telhető azt megteszik.  
 
Soltész Gábor képviselő:  
Az utóbbi időben fűtési időszakban elképesztő légszennyezettség van a településen. Itt 
fűtenek mindennel. Szerinte télen egy nagyváros levegője tisztább, mint Egyeken. Odáig 
jutottak, hogy elviszik a szelektív hulladék gyűjtés alkalmával kirakott pet palackokat, és azzal 
tüzelnek. Ronggyal, vizes fával, lignittel stb. Ha ilyenkor kihívják a Katasztrófavédelmet, akkor 
végeznek olyan mérést, ami alapján lehet valamit tenni? 
 
Pálné Kovács Katalin tű. alezredes: 
A Katasztrófavédelemhez tartozik 2016 óta a kéményseprés, és ez a tavalyi évtől önkéntes 
alapon működik, amikor az állampolgárnak kell kérnie, ami nagyon kevés esetben történik 
meg. Az említett esetekben sokkal hamarabb kormozódik és ki is gyullad a kémény. Ilyen 
méréseket a Katasztrófavédelem nem csinál, ez Környezetvédelmi Hatósági probléma, tehát 
ilyen esetben hozzájuk kell fordulni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a tájékoztatót tudomásul veszi, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
161/2019. (V.30.) számú határozata: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Hajdúnánási Katasztrófavédelmi Kirendeltség 2018. évi munkájáról 
szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 

3. Beszámoló a Vízmű Zrt. egyeki telephelyének működéséről 
Előadó: Vezérigazgató 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Köszönti Kanyuk János főmérnököt és Hajdu János üzemmérnököt. Javasolja, hogy tárgyalják 
meg az Egyebek 1. napirendjét is, „Árajánlat mélyfúrású kút és felépítményének 
megvalósítására”. Megkéri Kanyuk János, hogy adjon szóbeli kiegészítést a kútfúrással 
kapcsolatban. A benzinkút mögött már felújítottak egy kutat, egy újat kialakítottak 
Telekházán. Megkérdezi, hogy felújításról szól-e az ajánlat? 
 
Kanyuk János főmérnök: 
Ezt hívják felújításnak, mert ez egy melléfúrásos új kút lesz. Minden településen két kútnak 
kell lennie tartalékkútként, hogy ezek felváltva tudjanak üzemelni. Egyeken 3 kút van, egyes, 
kettes és hármas megnevezéssel. A kettes kút több mint 20 éve nem működik, a technológia 
nem tudja kezelni. A hármas számú kutat 1994-ben létesítették, ami fiatalnak mondható, és 
ezt fel lehetett újítani, ami 2018-ban meg is történt. Egyeknek az egyes és a hármas kút adja 
a vizét. Mivel az egyes és a hármas kút is homokolt, már ott tartottak, hogy nagyon vészesen 
tudta ellátni a települést nyáron vagy, amikor több vízre van szükség. Először a hármas kútra 
kérték az engedélyt, hogy felújíthassák, mert az kisebb költséggel megfelelő minőséget 
tudott biztosítani.  Az egyes kút 1962-es évjáratú, és homokol. Ha ez a homokolás erősödik, 
akkor problémák lehetnek. Ezt a kutat nem lehet felújítani, hanem melléfúrásos technológiát 
lehet alkalmazni. Szükség van rá, hogy legyen két jó kútja Egyeknek. Ha ezt megcsinálják, 
akkor itt a kutakkal probléma évtizedekig nem lehet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Erre nincs pályázati lehetőség? 
 
Kanyuk János főmérnök: 
Erre nincs pályázati lehetőség. A gördülő fejlesztési tervben meg volt nevezve 3 olyan 
feladat, amire lehetett pályázni. A pályázatot beadták 70%-os állami támogatottság mellett. 
Ismerteti, hogy mire nyújtottak be pályázatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy térjenek vissza a beszámolóra. Megkérdezi, hogy a beszámolóval kapcsolatban 
van-e kérdés a Képviselő-testület részről? 
 
Soltész Gábor képviselő:  
A beszámolóban az szerepel, hogy van egy fogyasztóbarát ügyfélszolgálati rendszer. Erről 
nagyon sok mindent lehet mondani, csak azt nem hogy ügyfélbarát, mert itt a faluban az 
ügyfélszolgálathoz forduló emberek 90%-a elégedetlen mert nem tudja elérni az 
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ügyfélszolgálatot semmilyen formában. Nagyon sok anomália volt a számlázásokkal. Ő is 
többször próbálta elérni az ügyfélszolgálatot, de nem sikerült.  
 
Kanyuk János főmérnök: 
Azt tudja, hogy ember- és vonalbővítéssel próbáltak javítani a helyzeten. Azt tudni kell, hogy 
azért nőttek meg a problémák, és azért nem tudták kezelni, mert rendszerbeli átállásaik 
voltak a számlázástól kezdve mindenben. Azt mondják, hogy most már rendeződik a dolog, a 
számlázás is a helyére állt, kevesebb a probléma. Ezt fogja tolmácsolni, megkéri, hogy írjanak 
ezzel kapcsolatban egy levelet az önkormányzatnak, hogy mik voltak. 
 
 
Soltész Gábor képviselő:  
A másik probléma a szolgáltatott víz minősége és periodikussága. A szolgáltatott víz Egyeken 
25-30%-ban ihatatlan. Kb. másfél héttel ezelőtt gázolaj szagú volt a víz. A nyomásingadozás 
miatt kb. 2,5 héttel ezelőtt majdnem szétrobbant a bojlerjük. A következő nap olyan 
minőségű és állagú víz jött a csapból, mint amiben megmossa a gumicsizmáját. 
Rendszeresen nincs víz hol éjszaka, hol nappal. Rendszeresen érkeznek a település 
különböző részeiről panaszok a víz ihatatlanságára vonatkozóan. A víz megfogja a ruhát a 
mosógépben, nyomot hagy a fürdőkádban, a kézmosóban stb. 
 
Kanyuk János főmérnök: 
2018-ban mind a 4 szűrőben szűrőtöltetet cseréltek. Az automatizálással problémáik voltak. 
Most a kollégái azt mondták, hogy rendben van, még finomhangolása van. A hálózati 
szivattyúval nagyon sok problémájuk volt, de az önkormányzat hozzájárult és vettek egy új 
hálózati szivattyút. Jelzőberendezést építettek ki, hogy azonnal jelezzen, ha nyomásesés 
lenne. Nem tud róla, hogy mostanában nyomásesés előfordult volna, hogy ne lett volna víz. 
Az előfordulhat a hálózaton, hogy egy évben kétszer tartanak mosatást, amik szerinte 
hirdetve is vannak. Rengeteg mindent kicseréltek, fejlesztettek annak érdekében, hogy ezek 
ne forduljanak elő. Azt mondta a kollégáknak, hogy ő Egyek települést kiemeltnek tekinti, és 
Egyek az, aki minden egyes fejlesztéshez mindig hozzájárul. Ők mindent megpróbáltak 
kicserélni. Az automatizálás, amik nagyon nagy költségek, ott a régieket javítják, pontosítják, 
újra frissítik a szoftvert. Ha leesik a nyomás, akkor előfordulhatnak vízminőség problémák. Ő 
ilyenről nem tud, de ha ilyen lenne, kéri, hogy írja meg neki e-mailben, mert ők nem kaptak 
olyan visszajelzést a kollégáktól, hogy ilyen problémák vannak.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel a beszámolóval kapcsolatban több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a 
beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
162/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. egyeki telephelyének 2018. évi 
működéséről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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4. Árajánlat mélyfúrású kút és felépítményének megvalósítására 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A mélyfúrású kút és felépítményének megvalósítására előttük van az árajánlat, ami 
20 080 000 Ft + Áfa összegű. Az egyes számú kút melléfúrására ez a legalacsonyabb ajánlat, 
és ezt javasolja a TRV is. Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetőt kérdezi, hogy a vízi 
közmű amortizációs alapban van-e ennyi pénz? 
 
 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Ha azok a pályázatok nem fognak az idén megvalósulni, amihez az önerőt biztosította az 
önkormányzat, akkor igen.  
 
Kanyuk János főmérnök: 
Ha az Önkormányzatnak a pályázattal kapcsolatban vagy bármi olyan jellegű dologra nincs 
meg a kerete, akkor a TRV Zrt-nek lehet írni. Van olyan önkormányzat ahol a pályázati önerő 
a bérleti díjból lesz biztosítva. Szerinte finanszírozási hiány nem lehet egyikben sem, mert 
Egyeknek viszonylag kedvező bérleti díja van, hogy ez nem okozhat bajt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy vette ki Kanyuk János főmérnök szavaiból, hogy azt javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy a kutat melléfúrással újítsák fel 20 080 000 Ft + Áfa összegből. Ezt a Képviselő-testület 
olyan feltétellel tudja támogatni, ha a TRV ezt az önkormányzat számára előfinanszírozza a 
bérleti díj terhére.  
 
Kanyuk János főmérnök: 
Szerinte inkább legyen az, hogy a TRV a pályázatot finanszírozza. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tehát úgy tudnának dönteni, hogy ha a TRV segíti a jövő évi bérleti díj terhére ezeknek a 
megvalósulását, akkor tudja a Képviselő-testület ezt megszavazni. Csak a kérdés az, hogy a 
Képviselő-testület tagjai akarják-e az 1. sz. kút felújítását ezekkel a feltételekkel?  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja az 1. sz. kút melléfúrását és 
felújítását 20 080 000 Ft + Áfa összegben azzal a feltétellel, hogy csak akkor rendelik meg, ha 
a vízi közmű amortizációs alapot a bérleti díj előfinanszírozásával a TRV megerősíti és ezt az 
önkormányzat számára lehetővé teszi, kézfelemeléssel jelezze.  
 
 A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
163/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja az Egyek, Vízmű 1. sz. kút melléfúrásos felújítását, valamint 
felépítményének megvalósítását a VIKUV Vízkutató és Fúró Zrt. (2700 Cegléd, 
Rákóczi út 72.) által adott ajánlatban foglalt 20 080 000 Ft + Áfa összegben 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. MÁJUS 30. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

10/63 

azzal a feltétellel, hogy csak abban az esetben rendelik meg a fenti 
munkálatokat, ha a vízi közmű amortizációs alapot a bérleti díj 
előfinanszírozásával a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. (5000 Szolnok, 
Kossuth Lajos út 5.) megerősíti, és ezt az Önkormányzat számára lehetővé 
teszi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Majd jelzik, hogy mekkora összeget kérnek előfinanszírozni, és ha támogatja a TRV, akkor 
meg fogják rendelni. 
 
Kanyuk János főmérnök: 
Azért mondta, hogy inkább a pályázat legyen, mert a pályázatban már van tapasztalatok. 
Vannak önkormányzatok, akik a 2019. évi bérleti díj keret terhéből biztosították a 30%-ot. Ha 
most előjönnek a 20 millió forinttal a 2019. évire, annyi nincs a bérleti díj, de ezt viszont 
fedezi.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Rendben, megértette. 
 
 

5. Beszámoló az Önkormányzati Tűzoltóság munkájáról 
Előadó: Tűzoltóparancsnok 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi, hogy a beszámolóhoz van-e szóbeli kiegészítés. 
 
Hajdu István mb. tű. parancsnok: 
A beszámolót nem kívánja kiegészíteni, ha kérdés van, arra válaszol. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta. Kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 

Ecsedi János alpolgármester kiment az ülésről, jelen van 7 fő. 

 
Vitéz Zsolt képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 3 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Önkormányzati tűzoltóság 
2018. évben végzett munkájáról szóló beszámolót. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Önkormányzati tűzoltóság 2018. évben végzett 
munkájáról szóló beszámolót. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
164/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Önkormányzati tűzoltóság 2018. évben végzett munkájáról 
szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester  

 
 

6. Egyek Önkormányzati Tűzoltóság kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt a napirendet nem tárgyalták a bizottságok.  
 
Hajdu István mb. tű. parancsnok: 
Ismerteti a jegyzőkönyv mellékleteként csatolt kérelmet. 
 

Ecsedi János alpolgármester visszajött az ülésre, jelen van 8 fő. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A kérelemben úgy fogalmaztak, hogy a visszafizetés feltételeit úgy határozzák meg, hogy 
csak abban az esetben kerüljön visszafizetésre, ha a két társtelepüléstől akár önszántukból, 
akár peres úton megfizetésre kerül az eddig felhalmozott tartozásuk. Kéri, hogy azt még 
tegyék hozzá, hogy vagy, ha végelszámolásra kerülne sor. Mert az is egy cél, hogy ha a 
legrosszabb forgatókönyvre felkészülnek, ezt a vagyon ne vigye el a településről senki.  
 
Szanyi Zoltán tű. elnök:  
Kérné, hogy először az előző kérelmet fogadja el a Képviselő-testület, ami arról szól, hogy a 
Képviselő-testület vállalja, hogy ameddig a per tart, addig finanszírozza a tűzoltóságot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Felolvassa a jegyzőkönyv mellékleteként csatolt kérelmet. A kérelem első részét támogatja, a 
második részt továbbra is ugyanolyan feltétellel, ahogy eddig adták, visszatérítendő 
működési támogatásként adják oda, mert reménykednek benne, hogy ehhez a pénzhez 
hozzájutnak. Be van adva a REKI pályázat, bízik benne, hogy megkapja az Önkormányzat.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A 20 milliós működési tartalék az törlésre került, tehát nem áll rendelkezésre forrás a 
költségvetésben arra, hogy az Önkormányzat helyt álljon a másik két település tekintetében 
a működési támogatás összegével. Egyek Nagyközség Önkormányzata a betervezett összeget 
az óta is utalja. Amennyiben mégis így dönt a Képviselő-testület, akkor forrás megjelöléssel 
kellene ezt megtenni. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azt most nem tudják megtenni. Két héten belül megérkezhet a REKI, addig úgy gondolja, 
hogy nem lesz gond. Most elegendő szerinte a kérelem első pontját elfogadni, és a 
következő havi testületi ülésen a 2. pontot újra tárgyalják, mert bízik benne, hogy itt lesz a 
támogatási szerződés, és meg tudják határozni, hogy ez a 12 millió forint körüli összeg 
milyen formában menjen át a Tűzoltósághoz. 
 
Ismét felolvassa a kérelem első pontját. Kéri, hogy aki a kérelem első pontját támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
165/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy amennyiben az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság működése veszélybe 
kerül anyagi okok miatt, úgy Egyek Nagyközség Önkormányzata biztosítja a 
fennmaradást amennyiben Tiszacsege Város Önkormányzata és 
Újszentmargita Község Önkormányzata nem, vagy csak részben támogatná a 
Tűzoltóságot 2019-ben.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Az Önkormányzat máról holnapra él, itt is nagy a bizonytalanság a működésben, és nem tűr 
halasztást a per elindítása.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt döntsenek arról, hogy a visszatérítendő működési támogatás visszafizetési feltételeit 
módosítsák. Ahogy ez itt le van írva, rendben van, csak tegyék oda, hogy abban az esetben, 
ha a két társtelepüléstől megkapják a pénzt, vagy ha végelszámolásra kerülne a sor. Aki ezt 
támogatja, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
166/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság részére 2018. évben biztosított 
3 000 000 Ft, valamint a 2019. évben biztosított 2 547 000 Ft visszatérítendő 
működési támogatás visszafizetési feltételeit módosítja.  
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. MÁJUS 30. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

13/63 

A visszafizetés feltételeit úgy határozza meg, hogy csak abban az esetben 
kerüljön visszafizetésre a működési támogatás, ha a két társtelepülés, 
Tiszacsege Város Önkormányzata és Újszentmargita Község Önkormányzata 
részéről megfizetésre kerül az eddig felhalmozott tartozás, vagy ha 
végelszámolásra kerülne sor.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Szanyi Zoltán tű. elnök 

 
 

SZÜNET 15:10-től 16:37-ig 
 
 

7. Beszámoló Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményeinek 2018. évi 
gazdálkodásáról 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az 
Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményeinek 2018. évi gazdálkodásáról szóló 
beszámolót. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Nagyközség Önkormányzata és intézményeinek 
2018. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Egy technikai kiegészítést tesz. A rendelet 1.§-ának szövegében az összegek helytállóak, 
viszont a betűvel kiírtak nem. Ezt már módosította, és majd továbbítja.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a beszámoló elfogadását támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 

   14/2019. (V.30.) számú 

zárszámadási rendelete 

az Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról 
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Az Államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 91. § -ában kapott felhatalmazás 

alapján Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 120.§. (1) 

bekezdése alapján a következőket rendeli el:  

 

1. § 

 

(1) Az önkormányzat költségvetési szervei az alábbiak: 

 

 Egyek Nagyközség Önkormányzata 

 Egyeki Polgármesteri Hivatal 

 Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház                                                          

       

 

(2) Az (1) bekezdésben felsorolt önállóan működő és gazdálkodó, és önállóan működő 

költségvetési szervek külön-külön címet alkotnak. 

 

2. § 

 

A képviselő- testület az önkormányzat 2018. évi költségvetési teljesítésének 

a) bevételi főösszegét 2 094 004 273 forintban állapítja meg. 

b) kiadási főösszegét 1 041 331 923 forintban állapítja meg.  

Költségvetési bevételek összesen:                  2 094 004 273 Ft  

Költségvetési kiadások összesen:                  1 041 331 923 Ft  

Tárgyévi költségvetési többlet:                  1 052 672 350 Ft  

 

  

Költségvetés belső finanszírozására szolgáló pénzforgalom nélküli bevételek: 

Előző évek előirányzat-maradványának, maradványának igénybevétele 

- működési célra:                                     111 013 484 Ft 

- felhalmozási célra:                                                 51 488 071 Ft 

- Államháztartáson belüli megelőlegezések:     18 685 917 Ft 

 

Költségvetés külső finanszírozását meghaladó összegének külső finanszírozására 

szolgáló bevételek: 

Finanszírozási bevételek: 

- Működési célú hitelfelvétel:                               0   Ft 

- Felhalmozási célú hitel felvétele:                                                                 0   Ft 

Finanszírozási kiadások: 
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- Működési célú államháztartáson belüli 

megelőlegezések visszafizetése:               19 417 044  Ft 

- Felhalmozási célú hiteltörlesztés:                    7 554 365 Ft 

 

 

3. § 

 

Az önkormányzat 2018. évi teljesített – továbbá eredeti, módosított előirányzat szerinti- 

költségvetési bevételeinek forrásonkénti megoszlását, főbb jogcím csoportonként 

részletezettségben a 1. számú melléklet tartalmazza, intézmények kormányzati funkcióinak 

főbb bevételi jogcímenkénti alakulását a 1/1, 1/2., 1/3. számú melléklet tartalmazza. 

Önkormányzat illetve intézményei kormányzati funkciónkénti bevételi jogcímeit kötelezően 

ellátandó feladatok szerinti bontásban az 1/1)a, 1/2)a, 1/3)a,. számú mellékletek tartalmazzák. 

    

  

(2) Az önkormányzat bevételeinek főbb adatai teljesítési szinten: 

 a) B1. Működési célú támogatások áll.h. belülről:     737 642 662 forint 

 b) B2. Felhalmozási célú támogatások áll.h. belülről: 1 005 277 376 forint 

 c) B3. Közhatalmi bevételek:           79 516 774 forint 

           d) B4. Működési bevételek:                         73 301 432 forint 

     e) B5. Felhalmozási célú bevételek:                                 3 046 456 forint 

    f) B6. Működési célú átvett pénzeszközök:           14 032 101 forint 

           g) B8. Finanszírozási bevételek:      181 187 472 forint 

 

4. §. 

 

(1) Az önkormányzat a 2018. évi teljesített működési, fenntartási kiadásainak összege,  

      Működési kiadások teljesítéséből  

a) K1. Személyi juttatás:                   502 591 633 forint 

b) K2. Munkaadókat terhelő járulékok szoc.hozzj.adó:                69 772 086 forint 

c) K3 Dologi kiadások:         182 848 442 forint 

d) K4. Ellátottak pénzbeli juttatásai:          17 717 099 forint 

e) K5. Egyéb működési c. kiadások:                                           103 133 455forint 

f) K9. Finanszírozási c. kiadások:         26 971 409 forint 
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(3) A Képviselő-testület az önkormányzat költségvetési szervei teljesített működési kiadásait 

a 2., 3. számú melléklet szerint állapítja meg. Az önkormányzat költségvetési szerv kiadásait 

intézményi bontásban, kormányzati funkciónkénti felsorolásban a 2/1., 2/2., 2/3., számú 

melléklet, az Önkormányzat és intézményei kötelező feladatonkénti bontásban a 2/1)a, , 2/2)a, 

2/3)a, .számú melléklet szerint állapítja meg. 

 

5. § 

 

(1) Az önkormányzat teljesített felhalmozási kiadásait feladatonként az 4. számú 

melléklet tükrözi. 

(2) Az önkormányzat teljesített felhalmozási kiadásai összesen: 145 852 164 forint, 

 

Amelyből: 

a) K6. Beruházások:                     78 048 881 forint,  

b) K7. Felújítás:                                                                  58 748 918 forint, 

c) K8. Egyéb felhalmozási c. kiadások:              1 500 000 forint 

d) K9. Finanszírozási c. kiadások / felhalmozási/                    7 554 365 forint 

 

6. § 

 

Az önkormányzat költségvetési szerve teljesített bevételeit és kiadásait működési valamint 

felhalmozási tételeit, mérlegszerűen az 5. számú melléklet szerint hagyja jóvá.  

 

7. § 

 

Az önkormányzat 2018. évi működési és felhalmozási célú bevételeinek és kiadásainak 

alakulását a 4. számú melléklet tartalmazza mérleg rendszerben.  

 

8. § 

 

(1) Az önkormányzat és intézményei 2018. évi gazdálkodása során keletkezett, felülvizsgált 

maradványa: 1 052 482 102 forint.  

Ebből 
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-   Alaptevékenység kötelezettségvállalással terhelt maradványa: 1 052 482 102 

forint 

 (2)A maradvány kimutatást a 6.1., 6.2., 6.3. számú melléklet tartalmazza. 

(3) Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2018. évi gazdálkodása során keletkezett 

maradványát a 6.1. számú melléklet tartalmazza. 

(4)  Egyeki Polgármesteri Hivatal 2018. évi gazdálkodása során keletkezett maradványát a 

6.2. számú melléklet tartalmazza. 

(5) A Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2018. évi gazdálkodása során keletkezett, 

maradványát a 6.3. számú melléklet tartalmazza.  

 

 

 

9. § 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának tulajdonában álló gazdálkodó szervezetek 

működéséből származó kötelezettségek, követelések és részesedések alakulását 2018. 

évben a 7. sz. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

10. § 

 

Az önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat a 2018. évi állami támogatásokkal és 

hozzájárulásokkal valamint egyéb állami pénzalapokkal kapcsolatos elszámolását a 8. számú 

melléklet szerint hagyja jóvá.  

11. § 

 

Az önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat és általa irányított költségvetési 

szervei 2018. évi vagyonkimutatását tartalmazó mérleget a 9. számú melléklet szerint hagyja 

jóvá. 

12. § 

 

Az önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2018. évi adósságállományát a 10.1. 

számú melléklet szerint hagyja jóvá, az Egyeki Polgármesteri Hivatal 2018. évi 

adósságállományát a 10.2. számú melléklet szerint hagyja jóvá, a Tárkányi Béla Könyvtár és 
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Művelődési Ház 2018. évi adósságállományát a 10.3. számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

13. § 

 

Az önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat a 2018. évben nyújtott közvetett 

támogatások teljesülését a 11. számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

14. § 

 

Az önkormányzat Képviselő-testülete a pénzeszközök változását a 12.1, 12.2., 12.3., 

számú melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

15. § 

 

Az Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 

adósságot keletkeztető ügyleteiről szóló tájékoztatót a 13. sz. melléklet szerint hagyja 

jóvá. 

16. § 

 

Az Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 

többéves kihatással járó döntésekből származó kötelezettségek célok szerint évenkénti 

bontásban tájékoztatót a 14. sz. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

 

Záró rendelkezések 

 

 (1) Ez a rendelet 2019. május 30.-án lép hatályba. 

 

………………………….  

PH. 

…………………………. 

Dr. Miluczky Attila Csepreginé Kocsis Nóra 

polgármester jegyző 
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Záradék:  

A rendelet kihirdetve: 2019. május 30. napján 

  …………………………. 

    Csepreginé Kocsis Nóra 

 jegyző 
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Mellékletek 

1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 2. és 3. §-ához Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának és költségvetési szervei 2018. évi bevételei forrásonként, főbb jogcím 

csoportonkénti részletezettségben 

1/1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 3.§-ához Egyek Nagyközség Önkormányzatának 

2018. évi bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati funkció szerinti 

bontásban 

1/1)a. számú melléklet a zárszámadási rendelet 3.§-ához Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának 2018. évi bevételei kiemelt előirányzatonként kormányzati funkció  

szerinti bontásban kötelezően ellátandó feladatonként 

1/2. számú melléklet zárszámadási rendelet 3. §-ához az Egyeki Polgármesteri Hivatal 2018. 

évi bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati funkció szerinti bontásban 

1/2)a. számú melléklet zárszámadási rendelet 3. §-ához az Egyeki Polgármesteri Hivatal 2018. 

évi bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati funkció szerinti bontásban 

kötelezően ellátandó feladatonként 

1/3. számú melléklet zárszámadási rendelet 3.§-ához a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési 

Ház 2018. évi bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati funkció szerinti 

bontásban 

1/3)a. számú melléklet zárszámadási rendelet 3.§-ához a Tárkányi Béla Könyvtár és  

Művelődési Ház 2018. évi bevételeit tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati 

funkció szerinti bontásban kötelezően ellátandó feladatonként 

2. számú melléklet a zárszámadási rendelet 4.§-ához, Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 2018. évi kiadásai kiemelt előirányzatonként 

2/1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 4. § (3) bekezdéséhez, Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának 2018. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati 

funkció szerinti bontásban 

2/1)a. számú melléklet a zárszámadási rendelet 4. § (3) bekezdéséhez, Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának 2018. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati 

funkció szerinti bontásban kötelezően ellátandó feladatonként 

2/2. számú melléklet zárszámadási rendelet 4. § (3) bekezdéséhez, az Egyeki Polgármesteri 

Hivatal 2018. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati funkció szerinti 

bontásban 

2/2)a. számú melléklet zárszámadási rendelet 4. § (3) bekezdéséhez, az Egyeki Polgármesteri 
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Hivatal 2018. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati funkció szerinti 

bontásban kötelezően ellátandó feladatonként 

2/3. számú melléklet zárszámadási rendelet 4. § (3) bekezdéséhez, a Tárkányi Béla Könyvtár és 

Művelődési Ház 2018. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati 

funkció szerinti bontásban 

2/3)a. számú melléklet zárszámadási rendelet 4. § (3) bekezdéséhez, a Tárkányi Béla Könyvtár 

és Művelődési Ház 2018. évi kiadásait tartalmazza kiemelt előirányzatonként kormányzati 

funkció szerinti bontásban kötelezően ellátandó feladatonként 

3. számú melléklet a zárszámadási rendelet 4.§-ához Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának és költségvetési szerveinek 2018. évi működési kiadásai kiemelt 

előirányzatonként 

4. számú melléklet a zárszámadási rendelet 3. 4. 5. §-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzata 

2018. évi Pénzügyi mérlege 

5. számú melléklet a zárszámadási rendelet 7.§-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzata 

működési és felhalmozási célú bevételeinek és kiadásainak 2018. évi adatai mérleg rendszerben 

6.1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 8.§ (1), (2), (3) bekezdéséhez Egyek Nagyközség 

Önkormányzata 2018. évi maradvány kimutatása  

6.2. számú melléklet a zárszámadási rendelet 8.§ (1), (2) (4) bekezdéséhez az Egyeki 

Polgármesteri Hivatal 2018. évi maradvány kimutatása  

6.3. számú melléklet a zárszámadási rendelet 8.§ (1), (2), (5), bekezdéséhez a Tárkányi Béla 

Könyvtár és Művelődési Ház 2018. évi maradvány kimutatása  

7. számú melléklet zárszámadási rendelet 9.§-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzatának 

tulajdonában álló gazdálkodó szervezetek működéséből származó kötelezettségek, követelések, 

és részesedések alakulása a 2018. évben 

8. számú melléklet a zárszámadási rendelet 10.§-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzatának 

a 2018. évi állami támogatásokkal, hozzájárulásokkal és egyéb állami pénzalapokkal 

kapcsolatos elszámolások 

9. számú melléklet a zárszámadási rendelet 11. §-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzata és 

az irányított költségvetési szervek 2018. évi vagyonkimutatását tartalmazó mérleg 

10.1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 12. §-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzata 

2018. év végi adósságállományának bemutatása 

10.2. számú melléklet a zárszámadási rendelet 12. §-ához, az Egyeki Polgármesteri Hivatal 

2018. év végi adósságállományának bemutatása 

10.3. számú melléklet a zárszámadási rendelet 12. §-ához, a Tárkányi Béla Könyvtár és 
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Művelődési Ház 2018. év végi adósságállományának bemutatása 

11. számú melléklet a zárszámadási rendelet 13. §-ához Egyek Nagyközség Önkormányzata 

2018. évben nyújtott közvetett támogatásának teljesülése 

12.1. számú melléklet a zárszámadási rendelet 14. §-ához, Egyek Nagyközség Önkormányzata 

2018. évi pénzeszközeinek változása 

12.2. számú melléklet a zárszámadási rendelet 14. §-ához, a Polgármesteri Hivatal 2018. évi 

pénzeszközeinek változása 

12.3. számú melléklet a zárszámadási rendelet 14. §-ához, a Tárkányi Béla Könyvtár és 

Művelődési Ház 2018. évi pénzeszközeinek változása 

13. számú melléklet a zárszámadási rendelet 15. §-ához, Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának adósságot keletkeztető ügyleteiről szóló tájékoztató 

14. számú melléklet a zárszámadási rendelet 16. §-ához, Egyek Nagyközség 

Önkormányzatának többéves kihatással járó döntésekből származó kötelezettségek célok 

szerint évenkénti bontásban szóló tájékoztató 
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8. Polgármesteri jelentés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A gyepmesteri telepre tavaly már beadtak egy pályázatot kétállású garázs kialakítására, ami 
nem nyert. Ötmillió forintra lehet pályázni. A tavalyi terveket felhasználva beadták a 
pályázatot. Önrészt nem igényel 100%-os támogatási intenzitású. Kéri, hogy ha valakinek 
ellenvetése van, azt mondja el. 
 
Megtartották a múltkor a falugyűlést. A lakosság részéről nagyon gyér volt az érdeklődés, 
ugyanakkor úgy gondolja, hogy tartani kellene még egy falugyűlést júniusban, mert a 
szennyvízberuházással kapcsolatban az érintett utcákat tájékoztatni kell, illetve a lakosság 
várná az információté. Ha van javaslat, azt szívesen veszi, ha nincs akkor valószínű, hogy 
június 2. felében valamelyik péntek délután fog ez megtörténni. 
 
Tardi Kálmán képviselővel és Szilágyi Sándor polgármesterrel lementek a Fonyódligeti 
üdülőbe és felmérték, hogy milyen munkálatok vannak. Úgy tudja, hogy a legszükségesebb 
munkálatokat már elvégezték. 
 
Említette, hogy a Kétöklűbe lucernát vetettek és úgy nézett ki, hogy komoly értéke nincsen. 
Ennek ellenére hektáronként 35 ezer forintot ajánlottak azért, hogy a letermelt szálas 
takarmányt elvihessék.  
 
Május 7-re volt egy meghívása Németországba egy jubileumi ünnepségre. Ott ellátogatott 
még az Új Kínai Selyemút Európai végállomására. Magával vitte a családot és úgy gondolta, 
hogy az rendjén való, hogy részt vett a hivatalos programon, és csak az útiköltséget számolta 
el. 
 
Részt vett a Tűzoltóság Közgyűlésén, és a Közgyűlés szerinte támogatta az Önkormányzat 
álláspontját, és a korábbi ülésen elhangzottaknak megfelelően születtek meg a döntések. 
 
Sikeresen megtartották a jubileumi házasságkötést, vendégül látták a Kisperegi delegációt. 
 
Tegnap volt a Kormányhivatalnál Balmazújvároson és a kérésének eleget téve tudnak július 
1-től és augusztus 1-től tudnak felvenni újabb közmunkásokat. Korábban 270 főnél húzták 
meg a határt. Most 60 főre adják be a pályázatot.  
 
Sikeresen megtartották az EP választásokat a településen. Ez teljesen zavarmentes volt, 
ahogy mindig is szokott lenni. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Jelenleg a leggazosabb porták, területek önkormányzati tulajdonban vannak. Ha felveszik a 
plusz fő közmunkásokat, akkor vágják le, kaszálják le, mert folyamatosan érkeznek a 
panaszok. Vegyék fel ezeket az embereket, de akkor tényleg csináljanak valamit. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egyetért azzal, amit Soltész Gábor képviselő mond, de fél, hogy még ez sem lesz elég, mert 
azoknak az emberek a nagy része, akik igazán hadra foghatóak elmentek a primer 
munkaerőpiacra. Az Önkormányzatnak kölcsönadtak a Rózsásba a hidrotot, de szerinte neki 
állnak azzal is füvet vágni, mert nem boldogulnak kézi munkaerővel. 
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Soltész Gábor képviselő:  
Kipróbálták és a hidrot traktorra szerelésével gondjuk volt, elrántotta a traktort. Akinek kell a 
takarmány, annak adják oda, hogy vágja le az út szélén a füvet.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt támogatja. Ha van, aki elvállalja, hogy ha felnő egy bizonyos mértékig és utána levágja. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Támogatja a hidrottal történő kaszálást, mert közterületen is tudnák használni, és annak a 
hatékonysága összehasonlíthatatlan a közmunkásokéval. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Neki még nem jelezték, amit Soltész Gábor képviselő mond, hogy a hidrot felborítaná a 
traktort. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Megköszöni a Polgármesternek, hogy tartott szülői értekezletet, és azt is, hogy ő nem kapott 
meghívást. Azt is megköszöni, hogy a Polgármester elfelejtett nagyon sok mindent az 
életben vele kapcsolatban és másokkal, de jól tette, mert ezzel óriási tábort vesztett. Az ő 
bizalmát is teljes mértékben, és mindent el fog követni annak érdekében, hogy 
megismertesse a másik oldalt, és a Polgármester által róla és a többiekről felhozott alaptalan 
vádakat megszüntesse. Abban bízik, hogy minél előtt rendeződni fog a faluban a helyzet. 
Most már egyáltalán nem ért egyet a Polgármester vezetésével és a gondolataival.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Előre elmondta a forgatókönyvet, hogy, hogy fog történni. Figyelmeztette őket mindenre. 
Írásba adta azt is, hogy ez az utasítás mindaddig hatályos, amíg a Képviselő-testület érintett 
tagjai nem tárják elé írásban, hogy hol és miből fog az általuk alapítandó óvoda működni. 
Ennek tegyenek eleget, és akkor tud változatni a magatartásán. Ezen a településen volt egy 
békés nyugalmi helyzet, és a döntéseik miatt alakul ki ez a helyzet. Ő mindig ellenezte, most 
is ellenzi. Tisztában van vele, hogy sokan megnehezteltek rá is emiatt, az érintett 
képviselőkre is. Azt is megmondta előre, hogy ezzel mindannyian csak veszíteni fognak, és 
nem látja, hogy ki nyer vele, mert ha látná, akkor támogatná.  
 
Azt ne rajta kérje számon, hogy nem hívták meg az óvodába, ő is csak meghívott vendég volt 
a szülői értekezleten, ahová egyedül azért ment el, mert elmaradt a Pénzügyi Bizottság ülése 
és felszabadult a délutánja. Ő előre elmondott mindent, előre elmondta, hogy ellenzi, és le is 
írta. Ha tévedne, akkor viseli a következményeit. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ha már úgy alakult, hogy a Polgármester jelen volt a szülői értekezleten, akkor nem biztos, 
hogy ennek az volt a módja, hogy kommunikálja a véleményét, hogy alaptalan vádakkal 
illesse az 5 képviselőt. Lehetett volna ezt korrekt módon, a valóságot tükrözően előadni. Még 
akkor is egyoldalú a dolog. De ilyen csúsztatásokkal, meg hangulatkeltéssel, amit a 
Polgármester ott csinált, alkalmas volt arra, hogy a településen az eddigi nyugalmat 
megzavarja. Az igényfelmérés még nem zavarta meg a településen a nyugalmat, mivel 
mindenkinek elmondták, hogy ez semmire nem kötelez. Le is van benne írva, hogy a 
tárgyalások az épület sorsáról még jelenleg folynak. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem folynak tárgyalások. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Mert a Polgármester nem folytatja. Ezt kellett volna tudatosítani a szülőkben, a testület 
minősített többséggel hozott egy döntést, hogy a Polgármester folytasson tárgyalásokat a 
használati szerződés közös megegyezéssel történő módosításáról, és ilyen tárgyalásokat még 
a mai napig nem folytatott.  A közoktatási megállapodást nem érintette a dolog, az óvodai 
nevelési feladatot nem akarják visszavenni. A válaszlevél erről szól, mert vélhetően a 
tárgyalás kezdeményezése is erről szól, ha erre kaptak választ. Az előzményeket nem látták. 
A használati szerződés közös megegyezéssel történő módosításáról itt még szó sem esett, és 
akkor választ adott arra is, hogy hol, arra, hogy miből pedig az a válasz, hogy a normatívából. 
Ahhoz tudni kell a gyermeklétszámot, a dolgozói létszámot, hogy pontos számokat tudjanak 
mondani. Szerencsére a személyi állomány bérét az Állam lefinanszírozza egyenlő módon az 
Egyházzal. Működési támogatás tekintetében van különbség, gyakorlatilag duplája az 
Egyházé. Akkor fel lehet tenni a kérdést, hogy ha az önkormányzati normatívából is el lehet 
működtetni egy óvodát, akkor miért nem lehet az Egyház normatívájából színvonalasabban 
működetni és fejlesztéseket végezni? Csak ennek a Polgármester a másik oldalát 
megvilágította, hangulatkeltésre használta intézményen belül a szülői értekezletet, holott az 
óvoda politikamentes intézmény, házirend szerinti szigorúan tilos politikai tevékenységet 
folytatni az intézményben, és ez Egyházi intézményre is vonatkozik. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy gondolja, hogy a véleménynyilvánítás szabadsága őt is megilleti. Nem úgy látja, hogy ő 
ott félre vezetett volna, és hangulatot keltett volna. Ott van előttük is a lehetőség, most 
felajánlotta, hogy hirdessenek falugyűlést. Ha őt bárki megkérdezi, nem mondhatja el a 
Szalai Erika véleményét, mert azzal nem ért egyet, és ott is ugyanúgy elmondta a saját 
véleményét és azt, ahogy megélte a történéseket. Nagyon sok mindent megmondott előre, 
amiből nagyon sok minden be is következett. Továbbra is azt kéri, hogy mondják már meg, 
hogy hol és miből? 
 
Most itt vannak öten és erősek, arra döntenek, amire akarnak, de attól, hogy döntenek az 
még nem végrehajtható. Elküldte a levelet Püspök úrnak, kérte a személyes egyeztetést. 
Elküldte Igazgató úrnak, Plébános úrnak, megkérte őket, hogy járjanak közbe, hogy 
személyesen beszélhessen a Püspökkel, amikor itt van.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Megkérdezi, hogy miről akart a Püspökkel beszélni, a használati szerződésről? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az Önkormányzat döntéseiről. Püspök úr nem adott neki időpontot, nem fogadta, hanem 
megjött ez a levél. Számára a Püspök levele egyértelmű, azt olvassa ki belőle, hogy nem akar 
egyeztetéseket folytatni. Nem mondhatja azt, hogy egyeztetések vannak, mert nincsenek. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Püspök úr leveléből egyértelmű volt, hogy nem arra választolt, amiről a Képviselő-testület 
döntése szólt. Ebből azt tudják feltételezni, hogy Polgármester úr nem is azt kérdezte meg 
tőle, amiről a testület döntött. Ő a közoktatási szerződést nem akarja módosítani. A testületi 
döntésben ilyen nem volt. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ő látta ezt a levelet, és abban nem volt benne, hogy Polgármester úr miért kéri a szóbeli 
egyeztetést, csak annyi, hogy szeretne vele szóbeli egyeztetést kezdeményezni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Arról vélhetően nem is tud, hogy a köznevelési megállapodást nem érinti a történet, és hogy 
az óvodai nevelés feladatát nem akarják elvenni tőlük. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy gondolja, hogy amit leírt megtekinthetik, nincs benne semmi különleges. Nem adott 
időpontot. Nem tud mást mondani, keressék meg ők, kérjenek tőle időpontot. Ez a feladat 
hely nélkül, anyagi forrás nélkül, az Egyház együttműködése nélkül egy lehetetlen feladat, és 
nem fogja hagyni, hogy ilyen lehetetlen helyzetbe hozzák. Volt egy nyugalmi állapot, amit 5 
képviselő zavart meg. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Polgármester által feltüntetett nyugalmi állapot igazából arra lett felépítve, hogy nem 
időszerű még ez a döntés, mert 3 év múlva lesz itt az ideje. Viszont ezen az ominózus szülői 
értekezleten, amikor már dolgozóira váltott, elhangzott a fenntartó részéről, hogy a 
közoktatási megállapodás az határozatlan idejű, és minimum 10 évre szól, és ha letelik a 10 
év, akkor sem fogják vissza adni az intézményt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igen ezt már mondta, hogy ők akkor sem akarják. Ők elvállalták ezt a feladatot és szívesen 
végzik és szeretnék folytatni a 10 év után is. Azt gondolja, hogy ha letelik a minimum 10 év, 
akkor van létjogosultsága fordulni a lakossághoz, megkérdezni a véleményüket, hogy mi az, 
ami esetleg rosszul történt és azon javítani kell. Ő a rosszat, csak az Önkormányzat részéről 
látja. Püspök úr a levelében leírta, hogy 10 településen szolgáltatnak, ebből 9 településen az 
önkormányzatok hálásan megköszönik az együttműködésüket, egyedül Egyeken nem. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Molnár Katalin főigazgató több alkalommal itt volt, és amikor kényes kérdéseket tettek fel 
neki, mindig azt mondta, hogy nem jogosult arra, hogy nyilatkozzon, nem tudja a Püspök 
álláspontját. Majd ha a Püspök megosztja vele az álláspontját, akkor tud róla bármit 
mondani. Most az, az intézményvezető, aki az értekezlet végén munkaközösségben 
beszélgetett az emberekkel, az sem a Püspöki álláspontot képviselte, hanem a 
magánvéleményét, mert senki nem tudja, az intézményvezetők közül, hogy mi a valós 
álláspont. A valós álláspont a Püspöki levélből egyértelműen kivehető, hogy sem részben, 
sem egészben nem kívánja az oktatási intézményeket a szerződés lejárta előtt visszaadni 
Egyek Nagyközség Önkormányzata számára. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Nem az intézményeket, hanem a feladatellátást. Azt pedig nem is érinti a döntésük. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A kettő összetartozik. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Az alapvető probléma nem hangzik el, hogy jelenleg nincs biztosítva teljes körűen a 
felekezetmentes oktatás, ami önkormányzati vonatkozásban alapvető dolog. Ebből indul ki 
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az egész, hogy nincs biztosítva, és ezért kell lépéseket tenni. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Ecsedi János alpolgármester minden szavával egyetért, csak ezeket a kérdéseket 
költségvetési koncepció előkészítésekor, tárgyalásakor kell ide hozni az Önkormányzat elé, 
és meg kell keresni hozzá a fedezetet, mert ugyan Hajduné Holló Katalin kiváló 
mesterpedagógus, de gazdasági kérdésekben Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
szavát nagyobb hitellel kezeli. Ő kiszámolt 9 millió forint önkormányzati hozzájárulást a 
dologi kiadások nélkül, ennek az önkormányzat nem 9 milliója, 900 ezer forintja sincsen, 
hogy ehhez az önkormányzati fenntartású óvodába beleinvesztálja. Azt is elmondta Hajduné 
Holló Katalin, hogy Balmazújvároson a normatívából csinálják. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Tiszacsegét, Tiszafüredet mondta, Újszentmargitát is említette, de Balmazújvárosról ő nem 
beszélt, arról Polgármester úr beszélt. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
De beszélt, azt mondta, hogy valótlan adatokkal traktálták Polgármester urat.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ő ilyet nem mondott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nincs értelme vitatkozni. Kialakult álláspontok vannak, elég világosan tájékoztatták egymást 
a véleményükről. A meddő vitát nem akarja tovább vinni. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Ha lesz intézmény, és el kell készíteni a költségvetését, az lesz a mérvadó, hogy milyen 
államit támogatást fognak tudni felhasználni, és mennyi lesz ott az ellátotti létszám, akár 
gyerek, akár a dolgozók létszáma. Azt nem szereti, ha valaki kiragad 1-1 számot, nem is 
emlékszik a 9 millióra. Vissza is akarta keresni, de nem tudná olyan gyorsan, hogy fel tudjon 
itt szólalni. Akkor is elmondta, hogy nem a számok, nem a jogszabályok, hanem a 
meggyőződés fogja eldönteni, ahogy Polgármester úr az előbb mondta, meg van már itt 
mindenkinek az álláspontja. Kéri, hogy nem menjenek bele abban, hogy Szekeres Zsuzsanna 
közgazdasági irodavezető ezt mondta. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető letette eléjük ezeket a számszaki adatokat. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Nem tudja hány gyerek lesz ellátva, nem tudja hány pedagógus fog ott dolgozni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez megint meddő dolog, mert csak elkészült egy közelítő számítás. Az lehet, hogy téves. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Több számítás is készült. Ő azt nem szereti, hogy van, aki ebbe kapaszkodik. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ez nem gazdasági kérdés ebben a pillanatban, mert az Állam jól lefinanszírozza az óvodákat, 
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sőt ettől az évtől még jobban, mint korábban. Már a bölcsődéket is jól lefinanszírozza, 
úgyhogy ez nem gazdasági kérdés, ebbe csak kapaszkodni lehet. Ez pusztán esélyegyenlőségi 
kérdés. Lehetőséget akarnak biztosítani Egyek településen azoknak a családoknak, akik nem 
akarják egyházi fenntartású intézménybe járatni a gyereküket. Semmi bajuk az Egyházzal, 
mert akkor nem azt a variációt terjesztették volna elő, hogy az ilyen a másik olyan, akkor azt 
mondták volna, hogy bontsák fel a közoktatási megállapodást. Arról eddig szó sem volt. 
Próbáltak olyan megoldást találni, amelyben mindenki megtalálja a lehetőséget, életteret 
kap az a család is a településen, aki nem akarja Egyházi fenntartásúba járatni a gyermekét.   
 
Nem az Egyházi fenntartással van problémájuk, hanem esélyegyenlőségi kérdésről 
beszélnek, mert ők is itt élnek, nekik is lehetőséget kell kapniuk a településen. 
Önkormányzati kötelező feladat ennek a biztosítása, és ez így, hogy ők nem kapnak életteret, 
ez így nincs jól. Erre próbálták a legolcsóbb, a leghumánusabb megoldást megtalálni. Közös 
megegyezéssel történő használati szerződés módosításáról beszéltek.  Semmit nem akartak 
elvenni az Egyháztól, visszavonni sem, nem akartak szétszakítani semmit, lehetőséget 
akartak adnia azoknak a családoknak, akik nem akarják ezt a helyzetet. Ennyi történt, és 
továbbra is ez a céljuk, mert ők is itt élnek, és nem szeretnék, ha emiatt adott esetben 
Tiszacsegére kellene hordaniuk a gyerekeiket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Erre azt tudja mondani, hogy hozzá az elmúlt 7 évben egy szülő sem jött be ilyen jellegű 
panasszal. Ő ezt az egészet egy műproblémának tartja, amivel beletették a lakosságba a 
feszültséget. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Polgármester úr ott is elmondta, hogy sem hozzá, sem a fenntartóhoz nem érkezett panasz. 
Ez azért van, mert tőlük nem várhatnak segítséget. Megkeresték azokat az embereket, 
akiktől segítséget remélnek. Polgármester úr fennhangon kommunikálja a véleményét úton 
útfélen, minden fórumot megragad, elmondja, hogy mi a véleménye és nem változtat a 
rajta. Akkor majd megkeresik, hogy segítsen rajtuk? Elmondja előre, hogy nem fog, akkor 
miért mennének hozzá? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Rengeteg probléma van, amiben nem tud segíteni. Nagyon hozzáfordultak az elmúlt 9 évben 
annak ellenére, hogy nem tudott segíteni. Eddig úgy érezte, hogy élvezi az emberek 
bizalmát, most biztos, hogy 5 embernek, és akik hozzájuk tartoznak kevesebb a bizalma. 
Lehet, hogy 2 vagy 300 embernek a bizalmát elvesztette, lehet, hogy még többnek. Sajnálja, 
de nem tud mást mondani. Az a tapasztalat, hogy hozzá fordultak az emberek, ha van 
problémájuk, ezzel 7 év alatt egy sem fordult hozzá. Ha benne nem bíznak, akkor miért nem 
fordultak a Képviselő-testülethez? Azért, mert ez egy műprobléma. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Azért nem keresik, mert 2012-ben kikérte a véleményüket, aztán figyelmen kívül hagyta. 
Akkor most miben reménykedhetnének? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ragozhatják még, de nincs értelme. Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a 
polgármesteri jelentést elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal 5 tartózkodással szavazott. (A Képviselő-testület nem 
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fogadta el a polgármesteri jelentést.) 
 
 
 
 
 

9. Beszámoló az adózás helyzetéről  
Előadó: Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság egyhangúlag elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek az adózás helyzetéről szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja a beszámolót, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
167/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az adózás 2018. évi és a 2019. I. negyedévi helyzetéről szóló beszámolót 
elfogadja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

10. Tájékoztató az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete 2018. évi működéséről, 
támogatásának felhasználásáról 
Előadó: Ecsedi János egyesület elnöke 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság egyhangúlag tudomásulvételre 
javasolja a Képviselő-testületnek az adózás helyzetéről szóló beszámolót. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi a napirend előadóját, hogy kívánja-e e tájékozatót kiegészíteni. 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
Nem kívánja a tájékoztatót kiegészíteni.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte a sport alapjában véve jól működik a településen, a Sportegyesületnek rendezett 
viszonyai vannak. Kéri, hogy aki a tájékoztatót tudomásul veszik, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
168/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Sportbarátok Sportegyesülete 2018. évi működéséről szóló 
tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Ecsedi János Egyeki SBSE elnöke:  
Megköszöni a tagság, a szimpatizánsok, a Képviselő-testület támogatását, mert az látszik, 
hogy nem kis mennyiségű támogatással tudták ezt a dolgot megvalósítani. 
 
 

11. Tájékoztatás a parlagfű elleni védekezés munkálatairól 
Előadó: Tóthné Csepregi Julianna ügyintéző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság tárgyalta, kéri a 
bizottság álláspontjának ismertetést. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Pénzügyi, Településfejlesztési, Oktatási és Sport Bizottság egyhangúlag tudomásulvételre 
javasolja a parlagfű elleni védekezés munkálatairól szóló tájékoztatást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a tájékoztatót tudomásul veszi, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
169/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 2018. évi parlagfű elleni védekezés munkálatairól szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármestere  
              Tóthné Csepregi Julianna ügyintéző 
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12. Beszámoló az önkormányzat tulajdonában lévő ingatlanok állapotáról 

Előadó: Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A beszámolót tárgyalta valamelyik bizottság? 
 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Nem volt beszámoló, egy kérelem volt, hogy a beszámolót halasszák el, mert nincs 
szakember. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Akkor vegyék le napirendről? 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Nem, a lehető leghamarabb keresni kellene 2-3 vagy 5 olyan embert. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Polgárőrség? 
 
Soltész Gábor képviselő:  
A Polgárőrség évről-évre, amikor megkérik őket, több száz felvételt készítenek romos 
ingatlanokról. Kapjanak egy felhatalmazást, hogy jogosultak legyenek bemenni az 
önkormányzati tulajdonú épületekben. Jogosultak legyenek az udvaron szétnézni, jogosultak 
legyenek odabent felvételeket készíteni, mert az tűrhetetlen, hogy van olyan önkormányzati 
ingatlan, ahol illegális autóbontó van, van olyan önkormányzati ingatlan, aminek szétázik a 
hátulja stb. Tíz éve sulykolja, hogy miért van ez. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Minden évben 4-5 ingatlant javítanak. Vannak hibák, de az önkormányzati ingatlanok 
összesített állaga nem rosszabb, mint a település állaga. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Az Önkormányzati ingatlanoknak kellene lenni a kirakatban, és kapásból mutat 10 ingatlant, 
amit úgy lelaktak, hogy az összes ingatlan éves bérleti díja nem lenne elegendő az ott 
bekövetkezett károk helyreállítására. 
 
Tardi Kálmán képviselő, Polgárőrség elnöke:  
Ha a Polgárőrség kap Önkormányzati felhatalmazást, adatvédelem szempontjából a 
munkatársaik ki lesznek oktatva, hogy mi módon járjanak el, akkor a lakott és a lakatlan 
Önkormányzati tulajdonú ingatlanokat is bejárják és készítenek egy állapotfelmérést, 
összesítik és a Képviselő-testület elé tárják. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja, hogy a Polgárőrségnek adjanak egy ilyen meghatalmazást és kérjék fel az 
ingatlanok állapotfelmérésére, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
170/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete meghatalmazza az 
Egyeki Polgárőr Egyesületet, hogy végezzen állapotfelmérést az Önkormányzat 
tulajdonában lévő lakott és lakatlan ingatlanokban. 
 
A Képviselő-testület felkéri az Egyeki Polgárőr Egyesületet, hogy az 
állapotfelmérés eredményét tárja a Képviselő-testület elé. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Tardi Kálmán elnök 
 
 

13. Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása  
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Szervezeti és Működési 
Szabályzat módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a rendelet módosítását elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
15/2019.(V.30.) Önkormányzati rendelete 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 32/2014.(XI.27.) 
önkormányzati rendeletének módosításáról 

 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. § (1) 
bekezdés d) pontjában meghatározott feladatkörben eljárva a következőket rendeli el: 
 
 

1. §.  
 
 
A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 32/2014.(XI.27.) 
önkormányzati rendeletének (a továbbiakban: Rendelet) 4. számú melléklete helyébe jelen 
rendelettel elfogadott 1. számú melléklet lép. 
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2.§ 

 

 
Ez a rendelet 2019. június 1-én lép hatályba. 
 
 
 
 
 
 
Egyek, 2019. május 30. 
 
 

___________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 

___________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra 

jegyző 
 
 
A rendelet kihirdetve: 2019.05.30. 
 

 ___________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra 

jegyző 
 
 
 

1.SZ.MELLÉKLET 

 

Egyek Nagyközség Önkormányzata alaptevékenysége Kormányzati funkciói 

 

011130 Önkormányzatok és önkormányzati hivatalok jogalkotói és általános igazgatási 

tevékenysége 

013320 Köztemető- fenntartás és- működtetés 

013350 Az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodással kapcsolatos feladatok 

016010 Országgyűlési, önkormányzati és európai parlamenti képviselőválasztásokhoz 

kapcsolódó tevékenységek  

032020 Tűz – és katasztrófavédelmi tevékenységek 

041233 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás 

041237 Közfoglalkoztatási mintaprogram 

042180 Állat-egészségügy 

045120 Út, autópálya építése 
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045160 Közutak, hidak, alagutak üzemeltetése, fenntartása 

051040 Nem veszélyes hulladék kezelése, ártalmatlanítása 

052020 Szennyvíz gyűjtése, tisztítása, elhelyezése 

053020 Szennyeződésmentesítési tevékenység 

064010 Közvilágítás 

066020 Város -, községgazdálkodási egyéb szolgáltatások 

072111 Háziorvosi alapellátás 

072112 Háziorvosi ügyeleti ellátás 

072210 Járóbetegek gyógyító szakellátása 

074040 Fertőző megbetegedések megelőzése, járványügyi ellátás 

074051 Nem fertőző megbetegedések megelőzése 

083030 Egyéb kiadói tevékenység 

086090 Egyéb szabadidős szolgáltatás 

102023 Időskorúak, tartós bentlakásos ellátása 

102024 Demens betegek tartós bentlakásos ellátása 

102031 Idősek nappali ellátása 

102032 Demens betegek nappali ellátása 

104012 Gyermekek átmeneti ellátása 

104042 Család és gyermekjóléti szolgáltatások 

104060 A gyermekek, fiatalok és családok életminőségét javító programok 

106010 Lakóingatlan szociális célú bérbeadása, üzemeltetése 

106020 Lakásfenntartással, lakhatással összefüggő ellátások 

107051 Szociális étkeztetés szociális konyhán 

107052 Szociális segítségnyújtás 

107055 Falugondnoki, tanyagondnoki feladatok ellátása 

082063 Múzeumi kiállítási tevékenység 

086030 Nemzetközi kulturális együttműködés 

104037 Intézményen kívüli gyermekétkeztetés 

 
 

14. Óvoda-bölcsőde többcélú köznevelési intézmény alapító okiratának Magyar 
Államkincstár által jelzett korrekciók miatti módosítása 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az intézménylapítással kapcsolatban Polgármester úrtól a munkáltatói utasítást megkapta. 
Most következett be az, amivel korábban már „vádolták” egy páran, hogy a Polgármester 
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neki utasítást ad, felügyeli az intézkedéseit, eljárásrendjét, előterjesztéseit. Az elmúlt évek 
során soha ilyet nem csinált, önállóan dolgozhatott, és végezhette a munkáját. Ennél az 
intézményalapításnál jött el ez a pillanat, hogy munkáltatói utasítást kapott. Ezzel 
kapcsolatosan azért végez mégis munkát, mert van olyan folyamat, aminek a 
nézeteltérésektől függetlenül mennie kell, de minden egy lépés Polgármester úrral 
egyeztetve van, és azok az intézkedések kerülnek végrehajtásra, amire, ő mint munkáltató 
azt mondja, hogy végrehajtásra kerülhet. Éppen ezért az április 25-én elfogadott alapító 
okiratot megküldte kontrollra a Magyar Államkincstárhoz. Vannak csak technikai jellegű 
módosítások. 
 
Az alapító okiratban pirossal van jelölve és ki van húzva, amit nem kell, hogy tartalmazzon.  
 
A 4.3 pontban a COFOG számokat kell szakmailag részletezni. A Kincstártól azt a 
tájékoztatást kapták, hogy jó lenne, ha ezt az Intézményvezető szakmailag készítené elő. Erre 
jelen körülmények között nem igazán volt lehetőség. A kiosztásra került 68/2013. NGM 
rendelet 2. számú melléklete részletezi a COFOG számokat.  
 
A feladatellátást szolgáló ingatlanvagyonnál az emeletes épület illetve a bölcsőde épület 
megkülönböztetés került bele a Kincstártól függetlenül. A Kincstárral történő egyeztetés 
során hangsúlyozták, hogy ha egy ingatlanon több épület található, akkor célszerű 
megkülönböztetést alkalmazni. 
 
Ezen kívül az Óvoda u. 4. szám alatti épületnél az nem elegendő, hogy saját tulajdon, 
jogszabály szerint az önkormányzat kizárólagos használatában kell állnia, és abban az 
esetben alapítható meg ide az intézmény. Jelenleg ez az épület ennek a feltételnek nem felel 
meg, ebben az épületben ezt az intézményt jogszerűen megalapítani nem lehet. 
 
Ahogy az elmúlt ülésen is mondta, mivel úgy érzi, hogy lehetetlen körülmények között végzi 
a munkáját, már nem tudja garantálni az eljárás törvényességét. Nyilván, ami Jegyzőként, 
rajta múlik, azt megteszi, de nem tudja garantálni az eljárás törvényi feltételeit.  
 
Várva várják azt az információt, hogy a Képviselő-testület hová kíván intézményt alapítani, 
mert e nélkül az információként nem tudja a munkáját végezni.  
 
Jegyzőként készített egy igényfelmérő lapot, amit láthattak. Azon kívül, hogy nem egyeztek 
meg a tartalmán, azt látni kell, hogy az Egyház nem lesz partner ebben a kérdésben, és a 
közös megegyezésbe nem fog belemenni, tehát az Óvoda u. 4. szám alatti épületben nem 
tudják ezt megcsinálni. Ez az épület így nem alkalmas, nem tudják azt mondani a Kincstár 
felé, hogy az Önkormányzat kizárólagos használatában van. 
 
A Kormányhivatallal, illetve a Gyámhivatallal beszélt még az alapítás kapcsán. Az óvodai rész 
nem működési engedélyköteles, az intézmény a bejegyzéssel jön létre, ugyanakkor az adott 
épületnek a jogszabályban foglalt követelményeknek meg kell felelnie. Tűzvédelmi, 
katasztrófavédelmi, közegészségügyi és munkavédelmi előírások vannak, amire nézve az 
épületnek meg kell felelnie. Illetve jogszabály sorolja fel több oldalon keresztül az eszköz és 
felszerelési jegyzéket, amivel az intézménynek rendelkeznie kell. Ezt a Képviselő-testület 
rendelkezésére is bocsátotta.  
 
A bölcsődei rész működési engedélyköteles. A Gyámhivatalon keresztül kell beszerezni a 
működési engedély. Ehhez kapott is egy útmutatót. A bölcsődével kapcsolatban annyi 
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tájékoztatást kapott, hogy 60 nap áll rendelkezésre a működési engedélyezéshez, és ez ki is 
fogja meríteni az eljárást, amennyiben eljut odáig. Ugyanis mire minden szakmai anyagot, 
dokumentumot produkálnak. A kivitelezés befejezését követően még, ha minden eszköz 
rendelkezésre is áll, onnantól számított 60 nappal kell számolni. 
 
Az Egyháznál beszélhetnek róla, hogy visszaadja az épületet vagy nem. Álláspontja szerint ha 
az Egyház vissza szeretné adni, akkor május 31-ig az átszervezési eljárást le kellett volna 
bonyolítania az intézményben, mert ha feladatot szüntet meg az adott épületben, akkor az 
átszervezési határidők az Egyházra is vonatkoznak.  
 
Mind a mai napig olyan információk birtokában voltak, hogy május 31-ig meg kell hoznia az 
alapítással kapcsolatos döntéseket az Önkormányzatnak, és június 15-ig a Kincstár felé a 
törzskönyvi nyilvántartásba vételi kérelemmel, és augusztus 1-ei alapítással indulna az 
intézmény. Az ülés kezdete előtt kapott a Kincstártól egy telefont, hogy ne ezt a határidőt 
vegyék figyelembe, nincs határidő, mivel az előző intézmény nem tekinthető jogelőd 
intézménynek, nem vonatkozik rá a május 31-es határidő, bármikor alapítható az intézmény, 
nem vonatkozik rá a július vagy az augusztusi kötöttség, tehát nem feltétlenül kell nevelési 
évben indulnia az óvodának. Ennek sem utánanézni nem tudott, sem megerősíteni, sem 
megcáfolni nem tudja, annyit tud mondani, hogy a Kincstárnak most ez az álláspontja. 
Állítólag a Kormányhivatal jelzett nekik, hogy ezt a tájékoztatást adják meg. Tehát jelen 
álláspont ez, de nem tudja garantálni, hogy 1 hét múlva is ez lesz az álláspont. 
 
A normatíva igénylés megtörtént, az rögzítésre került a Magyar Államkincstárnál. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A május 15-i határidő a Kincstár felé a normatíva igénylés szempontjából a legsürgősebb 
volt. Tehát ez eddig teljesítve van. Azt gondolja, hogy a jogvesztő határidők tekintetében 
lehet rugalmasabban kezelni, de ha a szigorúbb határidőkhöz kötik magukat, akkor 
biztonságosabb az eljárás. Ragaszkodik hozzá, hogy a mai ülésen hozzanak egyfajta döntést, 
és legfeljebb a későbbiekben majd rugalmasan kezelve módosítják. Amivel nem ért egyet a 
Jegyző Asszony által elmondottakból, az a használaton kívüli épület kérdése. Átszervezés 
esetén az kivételt képez határidő tekintetében. Tehát ha használaton kívül kerül egy épület, 
azt nevelési év közben is át lehet adni, birtokba lehet venni feladatellátás céljára.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Csak ez az épület használatban van. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
De ha menet közben használaton kívül kerülne, akkor mindjárt használaton kívüli épületté 
válik.  
 
A szünetben az adatvédelmi tájékoztatást követően felbontották az igényfelmérő íveket 
tartalmazó urnákat. Az abban található igényfelmérő lapok a bontást követően 
megsemmisítésre kerültek. Erről jegyzőkönyv készült. A tájékozódást segítő címeket 
tartalmazó papírok is megsemmisítésre kerültek.  
 
Az urnabontási jegyzőkönyvet ismerteti, mely készült 2019. május 30-án 16:02 órakor az 
Egyeki Önkormányzat hivatalos helységében 5 képviselő jelenlétében. 
 
Az urnabontás során az urnában talált borítékok száma, mely szülői igényfelmérés alapján 
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fenntartó megjelölésére irányult 135 db. Ebből érvényes 128 db, érvénytelen 7 db.  
 
Érvényes jelölések megoszlása:  
Önkormányzati fenntartást jelölt 115 db., és Egyházi fenntartást jelölt 13 db. 
 
A következő urnabontási jegyzőkönyv szintén 2019. május 30-án 16:02 perckor az Egyeki 
Önkormányzat hivatalos helyiségében készült. 
 
Urnabontás során az urnákban talált borítékok száma dolgozói igényfelmérés során 19 db. 
Ebből önkormányzati fenntartást jelölt 15 fő, és egyházi fenntartást 4 fő. Rontott, 
érvénytelen igényfelmérő lap nem volt. 
 
A megsemmisítési jegyzőkönyv készült 2019. május 30-án 16:22 órakor. Megsemmisítve 19 
db dolgozói igényfelmérő lap, 135 db szülői igényfelmérő lap, és 23 db tájékozódást segítő 
dokumentum. 
 
A számokat látva azt gondolja, hogy jogos igényről beszéltek eddig is, jogos az igény a 
továbbiakban is. Nem csak a szülők részéről jelentkezik igény a felekezetmentes óvodai 
intézményre a településen, hanem jelentős számú a dolgozókra vonatkozóan. Újra 
hangsúlyozza, hogy esélyegyenlőségi kérdésről beszélnek. Senki nem kérdezett ilyet, hogy 
van-e problémája, nem is feltételezik, hogy van problémájuk az Egyházi fenntartóval, vagy az 
óvoda működésével. Egyszerűen szeretnének ők is teret kapni.  
 
Ha nem is 115 főnek, mert volt, akit az ominózus szülői értekezlet esetleg elbizonytalanított, 
de azt gondolja, hogy ebből 100 főnek legalább valamilyen formában helyet kell találniuk 
alternatív helyszínen, mert egyelőre a használati szerződés módosításáról még nem is 
történt egyeztetés. Tehát félre van kommunikálva a dolog, sem a közoktatási megállapodást, 
sem a feladatellátást nem érintené az Egyház tekintetében.  
 
Mivel az alapító okirat módosítását úgy is el kell végezniük, javasolja a Kincstár által tett 
módosítások átvezetését, a COFOG számokat, alaptevékenységet ennek megfelelően 
pontosítani. Mivel a Telekháziak kezét nem kívánják elengedni ebben az esetben sem, 
bármennyire azt kommunikálja Polgármester úr, hogy az 5 képviselő miatt nem kerül 
újranyitásra az Egyház által az óvoda. A Telekházi óvoda bezárásának az, az oka, hogy ezt 
megtehette velük a jelenlegi fenntartó. Önkormányzati fenntartás esetén ez soha nem 
következett volna be, hogy bezárják a Telekházi óvodát. Most ez az egy lehetőségük maradt, 
hogy önkormányzati fenntartásban újranyitják. Mivel a Jegyző Asszony által lebonyolított 
igényfelmérés alapján igény mutatkozik rá, javasolja a székhelyet a Gagarin u. 1. szám alá 
helyezni. Bár a használati szerződés szerint még annak az épületnek sem tisztázott a kérdése, 
de állítólag az már rendelkezésre áll, mert vissza adta az Egyház. Javasolja az Óvoda u. 2. 
szám alatti telephelyet bevonni az Óvoda u. 4 szám alatti mellett.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérdezi, hogy melyik az Óvoda u. 2. szám alatti épület? 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A rendőrség alatt lévő földszint. Javasolja a Hunyadi u. 59. szám alatti emeletet a régi 
könyvtár helyiséget. Helyrajzi számot nem tud, kéri, hogy az is legyen hozzá rendelve, illetve 
pontosítva a cím. 
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A 6.2 pontba az Óvoda u. 2 szám alatti épületbe 30 főt gondol, a Hunyadi u. 59. szám alá 
pedig 75 főt.  
 
Javasolja a használati szerződésről a tárgyalások folytatását és egyúttal a Telekházi óvoda 
bezárásának kérdését javasolja jogi úton megvizsgálni. Amennyiben a használati szerződés 
közös megegyezéssel történő módosítására nem kerül sor, akkor azt is jogi útra kell terelni. 
Ugyanis a bíróság is módosíthatja a bekövetkezett változásokra való tekintettel.   
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A 20/2012-es EMMI rendeletben 16 oldalon keresztül van felsorolva a jegyzék a nevelési 
oktatási intézmények minimálisan kötelező eszközéről és felszereléséről.  
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Ez az alapító okirat bejegyzéséhez szükséges? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Nem szükséges. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Akkor miért van itt? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Mert neki Jegyzőként tájékoztatnia kell. Egyházi intézmények esetében működési engedély 
köteles az eljárás. Ott van olyan szerv, aki vizsgálja a feltételeket. Önkormányzati intézmény 
nem működési engedély köteles, de neki Jegyzőként el kell mondania, hogy minek kell 
megfelelnie az épületnek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elmondták, hogy 16 oldalon keresztül van felsorolva a követelményrendszer. Ebből semmi 
sem áll fenn, csak a falak és a nyílászárók. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Gagarin u. 1. szám alatti telephelyen leltár szerint vissza kellene vinni az eszközöket.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az, az egy telephely, amire azt mondja, hogy rendben van. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Onnan az eszközöket el sem lehetett volna vinni. De ha már elvitték, akkor vigyék vissza és 
leltár szerint legyen átvéve. Tételezzék fel, hogy akik igényt tartanak erre az intézményre, 
márpedig jelentős igény mutatkozik rá, és komolyan is gondolják a szándékukat, akkor kiürül 
az Egyház egyik épülete. Nem tarthatja fenn üresen, mert a jelenleg érvényes használati 
szerződés szerint, amennyiben nem óvodai nevelés feladatellátás céljára használja, nincs 
benne gyerek, vissza kell adnia az önkormányzatnak.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha ezen a szinten gondolkodnak, a nevüket adják hozzá, az az ő döntésük. Leírták, 
megvannak a címek, hogy hol akarják, lépkedjenek. Ő minden minősítés nélkül, mintha egy 
mesevilágba csöppent volna, de csinálják. Ezt ő nem fogja támogatni.  
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. MÁJUS 30. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

39/63 

Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Javasolja, hogy Jegyző Asszony vezesse át a szükséges módosításokat, amik a módosításból 
eredően változnak. Megkérdezi a Polgármestert, hogy megtiltja-e Jegyző Asszonynak, hogy 
ezeket a módosító javaslatokat átvezesse az alapító okiraton? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem tiltja meg. Módosít az álláspontján, mert kárt semmiképp nem akar okozni az 
önkormányzatnak. Ha törvénytelenséget vél, megtette a magáét, jelezte a 
Kormányhivatalnak a Törvényességi Felügyeleti Osztálynak. Még nem kapott választ, de ha 
valami csoda folytán ez így törvényes, meg lehet alapítani az óvodát eszközök nélkül, pénz 
nélkül, akkor csinálják. Az Államkincstár felől meg lehet, ott azt mondták, hogy ebből nincs 
gond. De valaki ide fog jönni és azt a 16 oldalas anyagot végig fogja lapozni. Azt fogja 
mondani, hogy rendben, hogy az Államkincstár nem vizsgálja, mert feltételezi, hogy az 
önkormányzat felelősségteljesek és komoly döntéseket hoznak, de valaki ide jön, és meg 
fogja vizsgálni. Ő nem fogja magyarázni a szegénységi bizonyítványt, amikor ott lesz 75 
gyerek a Takarékszövetkezet fölött, és majd ickézik, vagy nem tudja, mit csinálnak, mert nem 
lesz semmi.    
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Tételezzék fel, hogy 75 gyerek ickézik az emeleten 30 pedig a földszinten, akkor van egy üres 
épület az Egyház kizárólagos használatában, amit nem óvodai nevelés feladatellátás céljára 
használ. Abban a pillanatban a használati szerződés szerint vissza kell adnia, és a 75 gyerek 
visszaickézhet az ezelőtti épületbe.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ő ezt a forgatókönyvet nem tudja komoly önkormányzati döntésnek tekinteni. Ő viseli a 
következményeit, annyit tud tenni, hogy felvilágosította őket, a múltkor is, most is, és övék a 
döntés.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A tekintetben, amit most és korábban is felvázoltak. Ha békesség lenne a két fél között, és az 
Egyház ebben partnere lenne az Önkormányzatnak, szerinte akkor is több hónapot venne 
igénybe az épületátadás egyeztetés, eszközátadás. Ez 1-2 hónap alatt nem fog megtörténni. 
A tekintetben pedig az Egyház pláne nem partner, láthatták az ő peres levelét. Nyilván az 
Önkormányzatnak is meg van az eszköze, ő is perelhet, mindenki perelhet mindenkit, csak az 
is időbe fog telni.  
 
Felvetődött, hogy ki ellenőrizheti? Attól függetlenül, hogy működési engedélyt nem ad az 
intézményre, a Járási Hivatal az, aki az önkormányzati fenntartású óvodákat is ellenőrizheti. 
Éves munkaterv alapján dolgoznak, vagy ha panaszbejelentés érkezik, azt vizsgálják ki.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ilyen esetre van a törvényben, amit a javaslatba belefogalmazott, hogy szükség esetén 
ütemtervet kell készíteni, mert új alapítású intézmény esetében ezt lehet ütemezni is, nem 
kell mindennel egyszerre és adott időben rendelkezni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ő ezt iskolánál olvasta. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
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Ott a felmenő rendszer érvényes, de új intézmény esetén ütemtervet is lehet készíteni a 
feltételek biztosítására.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az óvoda megnyitása előtt minimum a Közegészségügyi, Katasztrófavédelemi és egyéb 
hatóságoknak az épületeket meg kell nézni. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Többletköltséget nem akarnak generálni, a Telekházi óvodások kezét nem szeretnék 
elengedni, mert ők is a településen élnek, ők is az önkormányzati fenntartású óvoda mellé 
tették az ikszet az igényfelmérő lapon. Erre megváltoztatta az Egyházi fenntartó a 
véleményét, mint ahogy megváltoztatta az Újtelepi iskolával kapcsolatos véleményét is. 
Bíznak benne, hogy alakul a helyzet.  
 
 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Meg van adva 3 telephely. Szükséges-e szakhatóságok részéről használatba vételi engedély 
kiadása? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ez nem egy új építési eljárás, ahol használatbavételi engedély van. Kijönnek, és szakhatósági 
állásfoglalásban rögzítik, hogy mit kell megcsinálni, milyen feltételeket kell biztosítani ahhoz, 
hogy az, az épület az óvodai feladatellátásra megfelelő legyen. Nyilván az ÁNTSZ majd nézi a 
kismosdót, a kézmosót, a Katasztrófavédelem a befogadóképességet, a magasságot, a 
tűzbiztonságot. Mindenki a saját területe szempontjából fogja megnézni az épületet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez egy olyan felelősségteljes dolog, amiben olyan könnyelműnek érzi a döntést. Olyan 
könnyen meg van a baj. Biztosítva van a tűzvédelem, a tűzbiztonság, a higiénia a gyermekek 
számára az átmeneti időszakban? Véletlenül lesz egy ételmérgezés, kitörne a tűz. A 
legrosszabbakra is gondolniuk kell. A 16 oldalon felsoroltakból itt nincs semmi, és 
megszavazzák, hogy engedjék oda a gyerekeket a semmi nélkül? Ő nem szavazza meg.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Tűzvédelmi és egyéb szempontból mind a két épületrész vizsgálva volt. Annak idején, amikor 
a felújítás zajlott ezek voltak az átmeneti alternatív helyszínek. Szükségmegoldásnak ugyan, 
de a feltételeket biztosították. Most is szükségmegoldásban gondolkodnak, mert nyilván 
nem akarja ott elhelyezni senki a gyerekeket. Augusztus 1-el alapítják az intézményt, és az 
Egyházi fenntartó egész augusztusra bezárást hirdetett. Nem is lesznek ott a gyerekek.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az óvodapedagógusok elmondták, hogy minden településen van 3-4-5 hét nyári szünet. Az 
elmúlt években Egyeken is volt nyári szünet.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Szokott lenni egy összevont csoport. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Most az sincs. 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ez baj. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Molnár Katalin főigazgató elmondta, hogy 10 telephelyük van, és mind a 10 helyen van nyári 
szünet. Csak Egyek ilyen különleges, hogy ne legyen nyári szünet?  
 
Szalai Erika képviselő:  
Ők még most is a választópolgárokat képviselik. Itt vannak a számok. Neki az a furcsa, hogy a 
Polgármester a számok tükrében sem beszél értük tovább, hanem csak a Polgármester és az 
Egyház véleménye számít. Látják, mit akar a nép. A nép tette a képviselőket és a 
Polgármestert is ebbe a székbe. Megkérdezi a Polgármestert, hogy akkor miért nem segít 
nekik? Ezt akarják, elégedetlenek a rendszerrel, itt vannak a számok, és ez csak egy része, 
mert nincs teljes körű felmérés. Ki tudja, mekkora lehet ez a szám? A választópolgárok tették 
a Polgármestert is ebbe a székbe, nem az Egyház, és a választópolgárok ezt akarják.  
 
Összeszorul a gyomruk, hogy a saját gyönyörű épületeik ott vannak, és egy ilyen helyzetbe 
vannak kényszerítve. Ki rontotta el ezt az egész rendszert, miért akarnak változást az 
emberek? Miatta, vagy a Polgármester miatt? Nem, hanem valami ott hibádzik, nem akarják 
a szülők. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nekik, vezetőknek igen van felelősségük abban is, hogy mikor milyen irányba lépjenek, és 
mit vállalnak fel.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az Önkormányzati törvény szerint kötelező feladat ellátást szolgáló ingatlan vagyont 
ingyenes használatba teljes körűen nem is adhatták volna, úgy hogy maguknak ne hagyjanak 
lehetőséget, mert nem mentesít a kötelező feladat ellátástól a közoktatási megállapodás 
azok tekintetében, akik nem akarják Egyházi fenntartású intézménybe járatni a 
gyermekeiket. Akkor gyakorlatilag elvágták a lehetőséget, hogy ezt a kötelező feladatot 
teljesítsék. A másik, hogy az óvodai nevelési év szeptember 1-től következő év augusztus 31-
ig tart, nincs nyári szünet a törvény szerint. Az, hogy ők csináltak maguknak, megint azt 
mutatja, hogy nem igazán foglalkoznak azzal, hogy a szülők meg tudják-e oldani a dolgukat a 
nyári szünetben, vagy sem. Mivel 1 intézmény van a településen nem tehették volna meg 
ilyen formában. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Valaki nem mond igazat. Főigazgató Asszony elmondta a köznevelési törvényre hivatkozva, 
van nyári szünet és ettől-eddig tart.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A köznevelési törvényben az óvodai nevelési év szeptember 1-től következő év augusztus 31-
ig tart. Ezt mondhatta, mert ez van a köznevelési törvényben.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Törvényre hivatkozott, csak nem ezt mondta. Azt mondta, hogy van nyári szünet és 
mindenütt van nyári szünet.  
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Tardi Kálmán képviselő:  
Szalai Erika képviselő elmondta, hogy mit akar a nép. Ha ő a nép volna, és odamenne a 
Polgármester, aki hétfőn a krízis segélyt osztja neki, és megkérdezi, hogy mit akar 
önkormányzati óvodát, vagy megtartani a mostani kényelmes rendszert? Azt mondaná, hogy 
önkormányzati óvodát, mert akkor hétfőn nem kap semmit. Számtalan ember mondja, hogy 
megmondták neki, hogy mit húzzon be. Ez a felmérés számára nem tekinthető felmérésnek. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Soltész Gábor képviselő jelezte, hogy távoznia kell az ülésről. Javasolja, hogy szavazzanak. Az 
alapító okiratra vannak módosító javaslatok. Megkérdezi, hogy van-e indítvány arra, hogy 
tételesen szavazzanak? 
 
Mivel a Képviselő-testület részéről nem érkezett indítvány a tételes szavazásra javasolja, 
hogy a Kincstár által jelzett módosításokról szavazzanak egy körben. Második körben 
elmondták, hogy a székhely a Gagarin u. 1. szám, itt a férőhely az alapító okiratba eredetileg 
beírt szám legyen. További telephely Óvoda u. 2. szám a rendőrség alatti földszint 30 fővel, 
és a Hunyadi u. 59. szám emelet (pontosítva) 75 fővel.  
 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Igen és az Óvoda u. 4. szám 28 fővel bölcsőde.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az marad, az nem érinti, ő csak a módosítást mondta, hogy mi kerüljön módosításra. Az 
elfogadáshoz minősített többség szükséges.  
 
A vezetőre nézve is kell egy döntés, mert a kinevezés, megbízás a jelenlegi döntésekkel nincs 
szinkronban.  
 
Kéri, hogy elsőként szavazzanak a Kincstár javaslatainak megfelelő módosításokról 
kiegészítve a COFOG-gal, alaptevékenységgel. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja a javaslatot, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
171/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Óvoda-bölcsőde többcélú köznevelési intézmény Alapító 
Okiratán a Magyar Államkincstár által tett észrevételek, valamint a 
javaslatainak megfelelő módon történő COFOG-al, alaptevékenységgel való 
módosítás kerüljön átvezetésre. 
 
Határidő: 2019.08.01. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Következő a második körben elmondott módosítás. A Gagarin u. 1., Óvoda u. 2., a Hunyadi u. 
59. pontosítva, helyrajzi számmal kiegészítve, főket beírva.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
172/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Óvoda-bölcsőde többcélú köznevelési intézmény Alapító 
Okiratát az alábbiakkal módosítja: 
 
Az intézmény székhelye: 
4067 Egyek-Telekháza a Gagarin u. 1. (hrsz.: 2668): férőhelyek száma: 25 fő 
 
Telephely:  
4069 Egyek, Óvoda u. 2. földszinti helyiség (hrsz.: 1661/2): férőhelyek száma: 
30 fő  
4069 Egyek, Hunyadi utca 57. emeleti helyiség (hrsz.: 1655/A/2. férőhelyek 
száma: 75 fő 
 
Határidő: 2019.08.01. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Vezető tekintetében Hajduné Holló Katalin kinevezésében és megbízásában a munkavégzés 
helyének az Óvoda u. 4. sz. alatti épület van feltüntetve. Úgy gondolja, hogy akkor ez is 
változik, és Gagarin u. 1. szám alatt lesz a munkavégzés helye. Napirendre kell venni Hajduné 
Holló Katalin kinevezésének, megbízásának módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja, hogy napirendre vegyék, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett napirendre vette Hajduné 
Holló Katalin kinevezésének, megbízásának módosítását. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Meg kell módosítani a munkavégzés helyét a Gagarin u. 1. számra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
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hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
173/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Hajduné Holló Katalin Szilvia vezetői feladatok ellátására történő 
kinevezéséről szóló 156/2019. (V.13.) számú határozat munkavégzés helyére 
vonatkozó pontját az alábbiak szerint módosítja: 
 
Munkavégzés helye: Óvoda-Bölcsőde többcélú köznevelési intézmény 4067 
Egyek-Telekháza, Gagarin u. 1. 
 
Határidő: 2019.08.01. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ennek be kell kerülnie az alapító okiratba. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki támogatja, hogy bekerüljön az alapító okiratba, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
174/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Óvoda-bölcsőde többcélú köznevelési intézmény Alapító 
Okiratát az alábbiakkal módosítja: 
 
Vezető neve: Hajduné Holló Katalin Szilvia 
 
Munkavégzés helye: Óvoda-Bölcsőde többcélú köznevelési intézmény 4067 
Egyek-Telekháza, Gagarin u. 1. 
 
Határidő: 2019.08.01. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Végül a módosításokkal egységes alapító okirat elfogadásáról kell még dönteni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a módosításokkal együtt elfogadja az alapító okiratot, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
175/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyeki Óvoda-bölcsőde többcélú köznevelési intézmény 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát elfogadja. 
 
Határidő: 2019.08.01. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az eredeti alapító okirat elfogadásáról kér egy szavazást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki az eredeti alapító okiratot elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 2 nem szavazattal 6 tartózkodás mellett szavazott. A javaslat nem 
kapta meg a szükséges szavazatot. 
 

Soltész Gábor képviselő távozott az ülésről, jelen van 7 fő. 

 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A Telekházi óvoda bezárásának körülményeit pedig tereljék jogi útra. Megnézi egy jogász, 
hogy törvényesen zárták be vagy nem.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ezt mindenki tudja, hogy nem. Már az, az egy pont sérült, hogy nem keresték meg az 
Önkormányzatot.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ezt nem lehet jogi útra terelni? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ezen nem lehet változtatni. A jegyzőkönyvek itt vannak, ezek a tények, nem kérdezték meg 
az Önkormányzatot. Hogy ez mennyire befolyásolja az általuk hozott döntés érvényességét 
az egy kérdés. Ami biztos, hogy a véleményeknek meg kell lennie egy ilyen átszervezési 
eljárásnál. A véleményeket nem kötelező figyelembe venni. Most már Egyházi fenntartásban 
az 50%-nak meg kell lenni, és ezzel a Nemzetiségi Önkormányzatnak kell az egyetértését 
gyakorolni, ha van kisebbségi nevelés. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A véleményeket nem kell figyelembe venni minden tekintetben, de be kell kérni, és nem 
kérték ki az ingatlan tulajdonos Önkormányzat véleményét. Ez bizonyítható tény, 
törvénytelenül zárták be, és azért, hogy újra nyitják vagy nem, nem ők a felelősek, hanem az, 
aki bezárta.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ezért pert indítani? 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ha egyszer lehet a Facebookon azt kommunikálni, hogy vállalják ők a felelősséget a Telekházi 
óvoda miatt, mert nem fog újranyitni. Így most pénzbe fog kerülni az újranyitás, ők nem 
engedik el a kezüket annak ellenére, hogy az Egyház törvénytelenül zárta be. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A mostani politikai elit katolikus nevelésről, katolikus Magyarországról beszél, az 
önkormányzat pedig pereskedik a Katolikus Egyházzal. A jövőben nem fog az önkormányzat 
sem REKI-t, sem egyéb támogatást kapni. Csinálják, de ő ilyen dolgokban nem kíván partner 
lenni. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Megkérdezi, hogy mire mennek a perrel?  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Arra gondolnak, hogy ha ez most törvénytelen, akkor bebizonyosodik, hogy az is 
törvénytelen, és ez így erkölcsileg megalapozza ezeket a lépéseket. De ha ott volt egy 
törvénytelen lépés az nem jogosítja fel az önkormányzatot, hogy törvénytelen lépést tegyen. 
 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
A Polgármestert kérdezi, hogy arra a törvénytelenségre gondol, hogy a minősített többséggel 
hozott döntés végrehajtását megakadályozta?  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nem mondták meg, hogy hol akarják az óvodát megalapítani. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Ha nem tiltotta volna meg a véleménykérők kihordását nem konfrontálódtak volna.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azért tiltotta meg, mert ezzel rengeteg kárt okoztak. Ezt is leírta.  
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Tartózkodni kellene attól, hogy a Polgármester a saját véleményét önkormányzati 
véleményként kommunikálja. Mert az egyik szülő azt mondta, hogy meg volt győződve róla, 
hogy ő Önkormányzati képviseletben ment oda. A testület hozott egy döntést, amit végre 
akartak hajtani, csak a Polgármester a szülői értekezleten azt mondta, hogy ezt nem 
támogatja, meg ez nem így van. Miért kommunikálja ezt, amikor a testületnek más a 
döntése? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egyelőre ő a Polgármester, egyelőre ő képviseli az Önkormányzatot. Tehetnek róla, öten 
összefognak, október 1-től lehet ez másképpen is. Akkor majd más fogja kommunikálni az 
önkormányzat álláspontját. Kéri, hogy ne vegyék el egymás idejét, most is meg van a döntés, 
haladjanak előre, még itt van egy csomó napirendi pont.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő előterjesztette, hogy pert szeretnének indítani. Kéri, hogy 
vegyék fel napirendre az erről való döntést? 
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Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Erről a következő testületi ülésen döntsenek. Megkérdezi, hogy a Telekházi óvoda 
tekintetében a hivatal lebonyolítja-e a leltárt? 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Majd lebonyolítja a kinevezett intézményvezető.  
 
 

15. Kérdések, interpellációk 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A múlt héten a nővére az esti órákban rosszul lett, epegörcse lett. Egész éjszaka nem tudták 
elérni a Tiszafüredi orvosi ügyeletet az önkormányzat által kiadott szórólapon lévő 
telefonszámon. A mentőállomás dolgozójával tudtak csak beszélni, de egy félreértés miatt 
csak reggel 7-8 óra körül tudtak újra beszélni a mentőállomással, ahol azt mondták, hogy 
most már szóljanak a háziorvosnak, aki csak 11-kor ment ki. A nővérét az óta már 
megműtötték, egy nagy epekövet vettek ki tőle, és számos egyéb komplikáció is volt. Ez a 
rendszer véleménye szerint tarthatatlan. A Tiszacsegei ügyelet minden hibájával ezerszer 
jobb volt a Tiszafüreditől. A településen élőktől csak a problémákat hallja. Nehezen jönnek 
ki, általában csak a diszpécseri beszélgetésig jutnak el, és távgyógyítással végzik a 
beavatkozásokat, hogy milyen gyógyszert vegyenek be.  
 

Szalai Erika képviselő kiment az ülésről, jelen van 6 fő. 

 
Ez a szolgáltatás szerinte nem elég Egyek település lakóinak. Véleménye szerint, ha jól 
működne, ez akkor is igen komoly visszalépés a korábbi ügyelethez képest. Tudomásul kell 
venni, hogy jelenleg ez a rendszer nagyon rosszul működik, és jobb szeretné, ha 
visszamennének Tiszacsegéhez, mert ott már van egy működő rendszer. Szerinte az is 
elérhető lenne, hogy az Egyeki háziorvosoknak ne kelljen ott ügyeletet ellátni. Vélelmezi, 
hogy ha hozzájárulást fizetnének, az is elég volna, és akkor abban a rendszerben tudnának 
vissza kerülni. Tudja, hogy év közben nem lehet ugrálni, de mindaddig, míg nem jön el az idő, 
hogy előre tudjanak lépni, oda kellene hatni, hogy működővé tegyék ezt a rendszert, mert 
ezt most problémás. 
 

Szalai Erika képviselő visszajött az ülésre, jelen van 7 fő. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tardi Kálmán képviselőt kérdezi, hogy akkor is próbáljanak meg velük együttműködni, ha 
nem fizetnek hozzájárulást a Tűzoltósághoz, és meg akarják szüntetni a Tűzoltóságot? Tehát 
tegyék függetlenné a két témát egymástól? 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Igen, tegyék függetlenné, mert szerinte bírósági úton ki lesz kényszerítve, hogy a 
Tűzoltósághoz hozzá kell járulniuk. A Katasztrófavédelem helyi képviselője is elmondta, hogy 
a Kirendeltség vezető és Szilágyi Sándor polgármester között igen komoly 
véleménykülönbségek voltak, vagyis hiába akar azt Szilágyi Sándor polgármester potyautas 
lenni az „autóbuszon”, nekik így vagy úgy fizetni kell. Ha szolgáltatást kapnak tőle, és az 
színvonalasabba, akkor minden további nélkül odafizetné azokat a fenntartási költségeket, 
amik Egyekre hárulnak.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. MÁJUS 30. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

48/63 

Ez egy nagy változás az álláspontjukban. 
  
Ecsedi János alpolgármester:  
Lehet, hogy vannak problémák, viszont jelezte már ezt valaki az ügyelet felé? Ne azzal 
kezdjenek, hogy egyből lépjenek ki. Ha vannak valós problémák, akkor első lépcsőként ezt 
jelezzék. Folyamatosan minden hónapban tartsanak valamit, jelezzék és azonnal 
tolmácsolják abba az irányba, hogy milyen gondok, problémák vannak. Vagy tudnak rajta 
változtatni, és amikor eljön a változtatási idő, akkor újra előtérbe kerülhet ez. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Valószínűsíti, hogy valamennyiüket keresték már meg az orvosi ügyelet problémáival. De ha 
még nem is keresték meg őket, aki jártas a facebookon láthatja, hogy ott is igen kemény 
kritikák kerülnek leírásra. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Másban kialakult-e az, hogy ilyen irányba lépjenek, vagy a Tűzoltóságtól függetlenné tegyék? 
Mert mindvégig a tűzoltósághoz kötötték ezt a két témát, mert méltánytalannak érezték, 
hogy Egyek az egyik oldalon minden ad, a másik oldalon pedig nem kap semmit.  
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Első körben szerinte jelezni kellene a problémát. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tardi Kálmán képviselőt kéri, hogy amikor készül a jegyzőkönyv, vagy akár hamarabb is 
pontos nap, időszak megadásával, telefonszámmal ezt foglalják írásba. Ez a jelző levél 
menjen el az ő aláírásával. Jegyző Asszony a Jegyzőkönyvezetővel közösen készítse elő a 
levelet.  Egyébként mióta 3-4 héttel ezelőtt a szórólappal kiadták ezt a telefonszámot, felé 
nem jelzett senki, hogy ezzel gond lenne. Problémajelzés Tiszacsegével kapcsolatban is volt 
annak idején. 
 
 

16. Egyebek 
1. Döntés az értékesítendő ingatlanokról 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt szintén nem tárgyalták a bizottságból. Itt végre lett hajtva, amit a múltkor beszéltek. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
A testületi határozatnak megfelelően átdolgozásra került a táblázat. A könyvszerinti érték 
szerepel a kimutatásban. A vagyonrendelet szerint a Képviselő-testület határozza meg az 
értékesítéskor az értéket, de figyelembe kell venni a könyvszerinti értéket is, és alatta 
semmiképp nem kellene értékesíteni az ingatlanokat, hogy az védhető értékesítés legyen..  
 

Ecsedi János alpolgármester kiment az ülésről, jelen van 6 fő. 

 
Előfordulhatnak irreális esetek egy-két ingatlan esetében, mint ahogy Polgármester úr 
korábban említette. Nagy Csaba könyvvizsgáló azt javasolta, hogy ha nem kapnak a könyv 
szerinti értéktől magasabb ajánlatot, akkor minden esetben értékbecsléssel kell 
alátámasztani az értékesítést.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
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Első körben azt kellene ilyenkor vizsgálni, ne adják el kevesebbért, mint ami a számviteli 
nyilvántartásban szerepel. A közmunkaprogramban felújított ingatlanokat hozta fel 
Polgármester úr példának, hogy nem érnek annyit, nem lehetne annyiért eladni. Ekkor kell 
felértékelni. Illetve meg kell indokolni, hogy miért lett annyiért eladva, és ehhez jó egy 
ingatlan értékbecslő véleménye. Illetve az ügyvédi díjat is figyelembe kell venni, ami nem 
része a bekerülési értéknek.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Amennyiben a testület dönt róla, akkor a következő lépés az ingatlanok értékesítésre 
történő meghirdetése lehetne. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az a kérdés, hogy hirdessék meg, legyen benne ár, vagy amikor beérkeznek az ajánlatok, 
akkor veszik figyelembe a könyvszerinti értéket? Árral legyen hirdetve, vagy ár nélkül? 
 

Ecsedi János alpolgármester visszajött az ülésre, jelen van 7 fő. 

 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Árral ne hirdessenek semmit. Az ingatlan árak Egyeken is kezdenek elmozdulni. Nem adna el 
több önkormányzati tulajdont, csak amennyi bevételként szerepel a költségvetésben, mert 
ezzel az ingatlan vagyonnal 1-2 vagy több év távlatában lényegesen több bevételt 
szerezhetnek.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Azokat az ingatlanokat is meghirdetik, amiben bérlők vannak? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igen. A bérleti szerződések minden esetben ez év december 31-ig vannak megkötve. Azt 
hozzá kell írni, hogy a bérlakásoknál a birtokbavétel legelőször a jövő évben történhet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja az értékesítés meghirdetését ár 
nélkül, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
176/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy meghirdeti az Önkormányzat tulajdonában lévő értékesíteni kívánt 
ingatlanokat. 
 
Az ingatlanok meghirdetése vételár feltüntetése nélkül történjen. 
 
Mivel a bérleti szerződések minden esetben 2019. december 31-ig vannak 
megkötve, a bérlakásoknál tájékoztatásul fel kell tüntetni, hogy a 
birtokbavétel leghamarabb a jövő évben történhet. 
 
Határidő: folyamatos 
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Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
 

2. Tiszacsege Polgármesterének tájékoztatása a központi orvosi ügyelettel kapcsolatban 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Láthatták a tájékoztatást. Bizottságok ezt a napirendet sem tárgyalták. Igazán nehéz ezzel 
mit kezdeni. Megkérdezi, hogy van-e valami javaslat? 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A tisztességes elszámoláshoz hozzátartozik, hogy értékarányosan elszámoljanak. Fel kell 
értékeltetni a javakat. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ki végzi a felértékeltetést? Mert, ha ők végeztetik, akkor minden szemét, ha Egyek végezteti, 
akkor egy csomó érték. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Egy független szakemberrel kell felértékeltetni, aki egyik önkormányzathoz sem kötődik. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Soltész Gábor képviselő benne van az egészségügyben. Ő most nincs itt, de meghallgatná az 
ő véleményét is, mert a kimutatásban ott van az sok 0, az a sok értékcsökkent vacak, hogy 
Soltész Gábor mit mond erre, mert ő lehet, hogy azt mondaná, hogy ezek nagy értékek. 
Soltész Gábor képviselőnek van egy ismerőse, aki segített a használt kardiológiai eszközök 
megvásárlásában. Lehet, hogy onnan kellene valakit az értékelésre felkérni. 
 
Javasolja, hogy amikor Soltész Gábor képviselő jelen lesz, tárgyalják újra a napirendet. Aki a 
javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
177/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Tiszacsege Polgármesterének tájékoztatása a központi orvosi 
ügyelettel kapcsolatban” c. napirendet Soltész Gábor képviselő jelenlétében 
tárgyalja újra. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3. Országos Mentőszolgálat Alapítvány kérelme 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A bizottságok nem tárgyalták ezt a napirendet sem, illetve az ezt következő napirendeket 
sem. Minden évben szoktak az alapítvány részére 100 000 Ft támogatást adni, és a mentősök 
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ennek a többszörösét ide szokták tenni a településre eszközfejlesztésben. Javasolja, hogy a 
rendezvények terhére adjanak 100 000 Ft-ot. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
A rendezvényekre az, az összeg van betervezve, amit elfogadtak a rendezvénynaptár szerint. 
Nem úgy van, mint tavaly, hogy volt egy 5 milliós keret. Most is csak azt tudja mondani, mint 
az ülés elején, hogy nincs rá fedezet. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Hajdúnánási konzorciumban benne van az önkormányzat egy 500 milliós pályázatban, és 
július 1-el indul a megvalósítás. Ott vannak rendezvényekre fordítható költségek is. Ha a 
pályázati pénzt beforgatják az önkormányzati rendezvényekre, akkor azzal ki tudnak váltani a 
Gábor Istvánné könyvtárvezető költségtervezetéből költségeket. Még nem fésülték össze 
Gábor Istvánné könyvtárvezető rendezvényeit és ezeket a lehetőségeket.  
 
Mivel más javaslat nincs, megvárják, hogy a rendezvényeket összefésüljék, és megnézik, 
hogy mennyi pénzt tudnak megtakarítani a pályázati forrásnak köszönhetően, és akkor újra 
döntenek, mert most csak úgy tudnának 100 000 Ft-ot oda adni, ha azt valahonnan elveszik. 
Kéri, hogy aki a javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
178/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Országos Mentőszolgálat Alapítvány kérelmében elhalasztja a 
döntést. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4. Üres porta értékesítése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Fülöp István ajánlott 250 000 Ft-ot a Rózsás u. 10. szám alatti ingatlanért.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Tájékoztatásul elmondja, hogy 50 000 Ft volt az ajándékozási szerződésben, illetve 140 000 
Ft volt az ügyvédi díj. Szerinte a számokat nézve itt a 250 000 Ft elfogadható. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Vagyonértékesítésről van szó, 5 igen szavazat szükséges. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja az értékesítést, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
179/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy támogatja Fülöp István és Fülöpné Pető Aranka 3486/2019. sz. vételi 
ajánlatát, és részükre a 4069 Egyek, Rózsás u. 10. sz. (hrsz.: 2835) alatti 
ingatlant 250 000 Ft összegért értékesíti. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Kiss Mihály hatósági ügyintéző 
 
 

5. Döntés az önkormányzat részére térítésmentesen felajánlott Petőfi u. 57. sz. alatti 
ingatlanban lévő tulajdonrészről 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Az ingatlannak több tulajdonosa van, és ketten ajánlják fel a részüket. Az ingatlan 
tehermentes, egy özvegyi jog van rá bejegyezve.  
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Általában, ha per és tehermentes egy ingatlan, akkor hajlik az elfogadásra, mert úgy is az a 
vége, hogy ha magántulajdonban van, ha nem, előbb-utóbb az önkormányzatnak kell 
odamennie és rendet tennie.  
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Miért nem kérdezik meg a többi tulajdonost is, hogy nem akarják-e felajánlani? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy fogadják el, és kérdezzék meg a többi tulajdonost, hogy felajánlják-e 
térítésmentesen. Aki a javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
180/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy elfogadja a 4069 Egyek, Petőfi u. 57. sz. alatti ingatlanból 
térítésmentesen felajánlott tulajdonrészt. (Iktatószám: 3365/2019.)  
 
Az ingatlan többi tulajdonosát is keressék fel az ingatlan térítésmentesen 
történő felajánlása érdekében.   
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Kiss Mihály hatósági ügyintéző 
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Dr. Pető István ügyvéd 
 
 

6. Vérvételi feladatok ellátásának finanszírozásával kapcsolatos kérelem 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azok az asszisztensek, akik vért vesznek, arra hivatkoznak, hogy nagy az üzemanyag 
költségük, és évek óta nem emeltek nekik, ezért ők is szeretnének egy kis emelést. Eddig 
20 000 Ft-ot kaptak, és most 40 000 Ft-ot kérnek. Forrás nincs.  
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Plusz járulék két asszisztensnek, egynek pedig 20 000 Ft számlával. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Forrás nincs. Év közben ez egy kicsit szerencsétlen időpontban érkezett, még ha valamennyi 
emelést el is fogadnának. Javasolja, hogy a kérelmükkel a novemberi testületi ülésen a 
koncepciókor forduljanak az önkormányzathoz. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Annyi ember problémáját megoldják, nem találnak rá valami kis forrást méltányosságból, és 
a többit pedig a koncepció tárgyalásakor terjesszék be. 
 
 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A tartalékra tervezett összeg már elfogyott. Most nem tudja hová nyúlhatnának pénzért, 
mert ő is azt mondaná, hogy valamennyivel támogassák.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Még ha 5-5 ezer forintot adnának és koncepciókor, ha tudnak, akkor adnak többet.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Most utalja majd vissza a Kistérség a pénzmaradványt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Eddig kaptak 20 000 Ft-ot, most kérnek 40 000 Ft-ot. A kettő között 30 000 Ft-ot javasol. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Ketten nem számlások, ehhez számoljanak hozzá 19,5%-ot.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egyszerűen 50 %-ot emelnek július 1-től a Kistérségi pénzmaradvány terhére. Kéri, hogy aki a 
javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
181/2019. (V.30.) számú határozata: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 3676/2019. iktatószámú kérelmet részben támogatja, és a vérvételi 
feladatok finanszírozására megállapított összeg 50%-al történő emelését 
(30 000 Ft/hó/fő) biztosítja a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása által 
fenntartott intézményekben 2018. évben keletkezett pénzmaradvány terhére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ennek tükrében kéri, hogy az Országos Mentőszolgálat Alapítvány kérelméről is szavazzanak 
újra. Aki támogatja, hogy újra nyissák a témát, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett úgy döntött, hogy az Országos 
Mentőszolgálat Alapítvány kérelméről újra szavaz. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy 100 000 Ft-ot adjanak az Országos Mentőszolgálat Alapítványnak Kistérségi 
pénzmaradvány terhére. Kéri, hogy aki a javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
182/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Országos Mentőszolgálat Alapítvány 3161/2019. iktatószámú 
kérelmét támogatja, és 100 000 Ft összeget biztosít az Egyek Mentőállomás 
mentőautóinak felszereltségéhez szükséges mellkasi kompressziós rendszer 
megvásárlásához a Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása által 
fenntartott intézményekben 2018. évben keletkezett pénzmaradvány terhére. 
 
Képviselő-testület a 178/2019.(V.30.) számú határozatát hatályon kívül 
helyezi. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt megszavazták, így a napirendet nem kell újra tárgyalni. Bóta Barbara aljegyzőt kéri, hogy 
a rendezvényeket ettől függetlenül fésüljék össze. 
 
 

7. Pályázat benyújtása települési önkormányzatok rendkívüli támogatására 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a pályázat benyújtását támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
183/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Magyarország 2019. évi központi költségvetéséről szóló 2018. évi L. 
törvény 3. melléklet I. 10. pont alapján támogatási igényt nyújt be települési 
önkormányzatok rendkívüli támogatására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
 
 
 
 
 

8. „Külterületi helyi közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú közbeszerzési eljárással 
kapcsolatos előterjesztés 

 
Bóta Barbara aljegyző:  
Ismerteti a jegyzőkönyv mellékleteként csatolt előterjesztést. A Bíráló Bizottság javaslata 
szerint a Képviselő-testületnek arról kell döntenie, hogy eredménytelenné nyilvánítja az 
eljárást. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja, hogy eredménytelenné 
nyilvánítsák az eljárást, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
184/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a „Külterületi helyi 
közutak fejlesztése Egyeken” tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi 
CXLIII. tv. (a továbbiakban: Kbt.) 115. §-a szerint közbeszerzési eljárás kapcsán 
a 2019. május 29. napján kelt bírálóbizottsági döntési javaslatot megtárgyalta 
és dönt az alábbiak szerint: 
 
A képviselőtestület megállapítja, miszerint a 
 
- DUBA SPED KFT 
- GLOBÁL SPORT Kft. 
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- Kaiser Aszfalt Korlátolt felelősségű társaság 
 
ajánlattevők ajánlatukat a közbeszerzési dokumentumokban előírt formai és 
tartalmi követelményeknek megfelelően, illetve a közbeszerzésekről szóló 
2015. évi CXLIII. törvényben (továbbiakban: Kbt.) és végrehajtási 
rendeleteiben foglaltakkal összhangban érvényesen nyújtották be. Az 
ajánlattevőkkel szemben kizáró ok nem áll fenn. 
 
A képviselőtestület megállapítja, miszerint az eljárás eredménytelen. Az 
eredménytelenség indoka a Kbt. 75. § (2) bekezdés b) pontja, mert a 
rendelkezésére álló anyagi fedezet összege nem elegendő a szerződés 
megkötéséhez az értékelés alapján legkedvezőbb ajánlatot tett ajánlattevővel. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 
 
 
 
 
 

9. Külterületi helyi közutak fejlesztése új közbeszerzési eljárásának ajánlattételi 
felhívása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az ajánlattételi felhívásban a pontozást változtatták meg, a garanciális időt tekintetében. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A kötelező 12 hónapon felül maximum 12 hónapra adnak pontot. Aki e fölött vállal jótállást 
az már nem kap plusz pontot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja az ajánlattételi felhívást, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
185/2019. (V.30.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi utak fejlesztése Egyeken 2019” tárgyú közbeszerzési eljárás 
ajánlattételi felhívását elfogadja azzal, hogy a szerződés tervezet legyen 
záradékkal ellátva, hogy amennyiben az önerőre a hitel nem az önkormányzat 
hibájából nem lesz biztosítva, akkor el tudjon állni az önkormányzat a 
szerződéstől. 
 
Határidő: folyamatos 
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Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 

10. Külterületi helyi közutak fejlesztése új közbeszerzési eljárásához Bíráló Bizottság 
választása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Itt a Bíráló Bizottságban hárman voltak, Bóta Barbara aljegyző, Szekeres Zsuzsanna 
közgazdasági irodavezető és Szodrai Ferenc.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szodrai Ferenc írásban nyilatkozott, hogy vállalja a tagságot, nincs vele szemben 
összeférhetetlenség, és hozzájárul a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz.  
 
Bóta Barbara aljegyzőt kéri, hogy nyilatkozzon vállalja-e a tagságot, nincs vele szembe 
összeférhetetlenség és hozzájárul-e a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, nincs vele szemben összeférhetetlenség és hozzájárul a 
nyílt ülésen történő tárgyaláshoz.  
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetőt kéri, hogy nyilatkozzon vállalja-e a tagságot, 
nincs vele szembe összeférhetetlenség és hozzájárul-e a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Nyilatkozik, hogy vállalja a tagságot, nincs vele szemben összeférhetetlenség és hozzájárul a 
nyílt ülésen történő tárgyaláshoz.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért Bóta Barbara aljegyző Bíráló Bizottságba történő megválasztásával, 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető Bíráló Bizottságba 
történő megválasztásával, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért Szodrai Ferenc Bíráló Bizottságba történő megválasztásával, 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a 3 fős bizottság összetételével egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
186/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi utak fejlesztése Egyeken 2019” tárgyú közbeszerzési 
eljárásához az alábbi összetételű Bíráló Bizottságot hozza létre: 
 
- Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
- Bóta Barbara aljegyző  
- Szodrai Ferenc 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László  

 
 
 
 

11. Döntés a külterületi helyi közutak fejlesztése új közbeszerzési eljárására meghívandó 
cégekről 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ugyanazokat a cégeket javasolják meghívni, mint a múltkor.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A múltkor a következő cégeket hívták meg: Józsa Kft., „GLOBAL SPORT” Kft., Duba-Sped Kft.,  
D-Profil Kft., Kaiser Aszfalt Kft. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Józsa Kft. meghívását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
187/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi utak fejlesztése Egyeken 2019” tárgyú közbeszerzési 
eljárására az alábbi céget hívja meg: 
 

- Józsa Kft. 5350 Tiszafüred, Igari út 61. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2019. MÁJUS 30. NAPJÁN TARTOTT NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

59/63 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki „GLOBAL SPORT” Kft. meghívását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
188/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi utak fejlesztése Egyeken 2019” tárgyú közbeszerzési 
eljárására az alábbi céget hívja meg: 
 

- „GLOBAL SPORT” Kft. 4030 Debrecen, Tömös u. 17. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Duba-Sped Kft. meghívását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
189/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi utak fejlesztése Egyeken 2019” tárgyú közbeszerzési 
eljárására az alábbi céget hívja meg: 
 

- Duba-Sped Kft. 4069 Egyek, Nefelejcs u. 11. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a D-Profil Kft. meghívását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
190/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi utak fejlesztése Egyeken 2019” tárgyú közbeszerzési 
eljárására az alábbi céget hívja meg: 
 

- D-Profil Kft. 4030 Debrecen, Ozmán u. 9. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a Kaiser Aszfalt Kft. meghívását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
191/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Külterületi utak fejlesztése Egyeken 2019” tárgyú közbeszerzési 
eljárására az alábbi céget hívja meg: 
 

- Kaiser Aszfalt Kft. 3374 Dormánd, Dózsa György út 26. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 

12. „Egyeki Ipari Park villamos energia ellátása”  tárgyú közbeszerzési eljárás lezárása 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Itt egy meghívásos tárgyalásos közbeszerzési eljárást kellett lebonyolítani. Mivel az eljárásba 
egyetlen céget lehetett meghívni az E.ON-t, őt meghívták és ajánlatot adott az Ipari Park 
villamos energia ellátásának kialakítására. A pénzügyi fedezet rendelkezésre áll, a Bíráló 
Bizottság javasolja, hogy a szerződést kössék meg az E.ON-al. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
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A szolgalmi jog bejegyzésről egyeztetési folyik a földtulajdonosokkal. Pletyka szinten hallotta, 
hogy 1-2 tulajdonos elzárkózik a szolgalmi jogtól. Nem tudja, hogy mit lehetne ezekkel 
csinálni. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Már dolgoznak a problémán. A javaslatuk az, hogy légkábel helyett földkábel kerüljön 
elhelyezésre, hogy a gazdákat ne zavarja a föld megművelésében. Lehet, hogy ez meg fogja 
drágítani az E.ON számára a kivitelezést, de szerinte ezt a díjat attól az E.ON nem emelheti 
meg. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Bóta Barbara aljegyző elmondta, hogy változtak a jogszabályok, és most már attól, hogy a 
földtulajdonos nem járul hozzá, attól függetlenül a közérdek előre valósága miatt megépül a 
beruházás. Most megpróbálják a gazdák kedvéért a földkábelt, de ha nem sikerül, akkor is 
meg fog épülni. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja, hogy a közbeszerzést lezárják, 
és az E.ON-nal szerződést kössenek, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
192/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete az „Egyeki Ipari Park villamos energia 
ellátása” tárgyú a Kbt. 112. § (1) bekezdés b) pont szerinti hirdetmény közzététele nélküli 
tárgyalásos közbeszerzési eljárás kapcsán a 2019. május 29. napján kelt bírálóbizottsági 
döntési javaslatot megtárgyalta és dönt az alábbiak szerint: 
 
A képviselőtestület megállapítja, miszerint az E.ON Tiszántúli Áramhálózati Zrt. ajánlatát a 
közbeszerzési dokumentumokban előírt formai és tartalmi követelményeknek megfelelően, 
illetve a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvényben és végrehajtási rendeleteiben 
foglaltakkal összhangban nyújtotta be, Ajánlattevővel szemben kizáró ok nem áll fenn, 
Ajánlattevő ajánlata érvényes. 
 
A képviselőtestület megállapítja, miszerint az eljárás eredményes és a nyertes ajánlattevő: 
 

Értékelési szempont E.ON Tiszántúli Áramhálózati Zrt. 
Ajánlatkérő által fizetendő csatlakozási díj 
(nettó HUF) 

32 881 206 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
Dr. Bákonyi László 

 
 

13. Globál Sport Kft. kérelme 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
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A múlt hónapban a Globál Sport Kft. már beadott egy kérelmet. Akkor azt javasolta, hogy a 
Képviselő-testület részben támogassa, mert csak bizonyos részei voltak támogathatók a 
Kincstárral történt előzetes egyeztetés alapján. 77 nap hosszabbítást javasolt, mivel addig 
nem folyósították az előleget. Azóta történtek fejlemények. Az egyik ilyen fejlemény, hogy 
folyósításra került a Globál Sport Kft. számára az előleg, tehát pontosan kiszámolható az az 
időszak, míg akadályozva volt. Ma délelőtt egyeztetett a közbeszerzővel és a Globál Sport 
Kft. képviselőjével. A kivitelező tudott olyan indokot felhozni, ami elfogadható a Kincstár 
részéről is, és ami alapján a szerződés tovább hosszabbítható. Ezt az indokot a Globál Sport 
Kft. a jegyzőkönyv mellékleteként csatolt kérelmébe belefoglalta. A kérelem alapján 
megadható neki október 17-ig a szerződés módosítása. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a szerződés befejezési határidejét 2019. 
október 17-i véghatáridővel történő meghosszabbítását támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
193/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a GLOBÁL SPORT Kft. (4030 Debrecen, Tömös u. 17.) kérelmét 
támogatja, és a „Bölcsődei ellátás infrastrukturális fejlesztése Egyeken” 
elnevezésű projekt keretein belül bölcsőde épület kivitelezési munkái” tárgyú 
vállalkozási szerződés befejezési határidejét 2019. október 17-i véghatáridővel 
meghosszabbítja.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Dr. Bákonyi László 
 
 

14. Döntés a Kistérségnél keletkezett pénzmaradványról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy kérjék, hogy a pénzmaradvány utalják vissza. Mivel más javaslat nincs, kéri, 
hogy aki a javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
194/2019. (V.30.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
Balmazújvárosi Kistérség Többcélú Társulása és az általa fenntartott 
intézményekben a 2018. évben keletkezett 2 249 677 Ft pénzmaradványt 
elfogadja, és kéri a teljes összeg visszautalását az önkormányzat számlájára. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
 
Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-testület 
munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 19:35 órakor bezárta. 

 
K. m. f.  

 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 
 
 

______________________ 
Kiss Sándor 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Szalai Erika 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 
 
 


